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У ЖИЖИ У ЖИЖИ

ТАБАКОВИЋ: СРБИЈА ВИшЕ НЕгО 
ИКАДА ЗАНИМљИВА 

ИНВЕСТИТОРИМА

Народна банка Србије саопшти-
ла је да је главна тема састана-

ка са великим бројем међународних 
инвеститора које је делегација Ср-
бије, осим састанка са званичницима 
Међународног монетарног фонда, 
имала током боравка у САД, било 
недавно побољшање изгледа за по-
већање кредитног рејтинга Србије на 
инвестициони ниво од рејтинг аген-
ције Standard and Poor‘s.

Гувернерка НБС Јоргованка Таба-
ковић изјавила је да инвеститори 
очекују да је побољшање изгледа 
само први корак ка достизању ин-
вестиционог ранга кредитног реј-
тинга.

На састанцима се разговарало и о 
монетарним кретањима, инфлацији, 
стабилности девизног курса, опш-
тем финансијском систему и очеки-
вањима о даљем кретању каматних 
стопа. Из НБС навели су да поруке 
које су слали угледни међународ-
ни улагачи посебно радују, јер је из 
њих јасно да пружају подршку до-
садашњим економским политикама 
Србије. Тако су представници једног 
великог инвестиционог фонда ре-
кли да је пут ка инвестиционом ран-

гу само питање времена те да је Ср-
бија једно од три кључна тржишта 
која тренутно прате. Табаковићева 
је констатовала да је интересовање 
инвеститора за улагање у Србију 
веће него икада, као и број саста-
нака које је делегација имала током 
боравка у САД.

СРЕБРЕНИЦА СТРАшАН ЗЛОЧИН, АЛИ НЕ гЕНОЦИД

На Тргу Крајине у Бања-
луци одржан је митинг 

„Српска те зове“, који је орга-
низован поводом резолуције 
о Сребреници, о којој би ус-
коро требало да гласа Гене-
рална скупштина УН.

На скупу је учествовао ком-
плетан политички врх Репу-
блике Српске, а делегацију 
Србије предводила је предсе-
дница Скупштине Србије Ана 
Брнабић која је поручила да 
се председник Србије Алек-
сандар Вучић бори за истину 
о Сребреници и да ће резул-
тати те борбе изненадити 
многе.

Велику пажњу присутних 
изазвао је и говор председни-
ка Републике Српске Милора-
да Додика, који је поручио да 
је операција Војске Републике 
Српске у Сребреници у јулу 
1995. била велика грешка и 
страшан злочин на крају рата, 
али да то није био геноцид. 
Он је изразио пијетет жртва-
ма и саучешће њиховим поро-
дицама, али је рекао да неће 
дозволити да се слободар-
ском српском народу стави 

етикета да је геноцидан.
„Кад буде гласање о резо-

луцији у Уједињеним нација-
ма, ми ћемо цели дан провести 

у Сребреници. Цело руковод-
ство Републике Српске биће у 

Сребреници, да покажемо 
да је Сребреница у Репу-
блици Српској и да се не 
стидимо Сребренице“, ре-
као је Додик.

Поновио је да је Босна и 
Херцеговина грешка, и да 
није требало да постоји 
након распада Југосла-
вије. Такође, позвао је 
муслимане да повуку ре-
золуцију о Сребреници, 
ако заиста желе суживот 
у БиХ.

ПОЛОЖЕН КАМЕН-ТЕМЕљАЦ ЗА НАЦИОНАЛНИ СТАДИОН

У оквиру комплекса Експо 2027 у 
Сурчину, у присуству председ-
ника Александра Вучића, поло-

жен је камен-темељац за национални 
стадион. Како је председник наја-
вио, стадион ће бити готов до краја 

јесени 2026. године и биће један од 
најлепших у Европи.

На полагању камена-темељца 
били су и многи људи из света фуд-
бала, председник ФСС-а Драган 
Џајић, селектор Драган Стојковић 

БАЊАЛУКА

НА ВЕлИКОМ МИТИНГУ НА ТРГУ КРАЈИНЕ ОКУПИлО СЕ НЕКОлИКО 
ДЕСЕТИНА ХИљАДА љУДИ Из РЕПУБлИКЕ СРПСКЕ И СРБИЈЕ

Пикси, Стеван Дика Стоја-
новић, Ненад Бјековић, Иван 
Ћурковић, Мирослав Тањга...

„Стадион је на простору 
који има 121 хектар, имаће 
52.000 гледалаца, а очекујем 
да ће већ 2028. се овде игра-
ти финале лиге Европе! На-
роду ћемо дати да изабере 
име. Мислио сам да се зове 
Србија, али даћемо народу 
да гласа“, истакао је пред-
седник Вучић и рекао да ће 
стадион допринети квалите-
ту живота људи.

„Није питање само ста-
диона, већ и живота наших 
људи, где ћете водити своју 
децу и унучиће, проводити 
време, забављати се… Када 
одете на НБА, то је забава, 
то морамо ми да направи-
мо“, истакао је председник, 
уз речи:

„за мене је ово живот, 
остварење мојих снова, 

ово нам доноси раст, веће 
пензије и плате. Мења-

мо лице земље, 
не само града. 
Овде ће бити 
Акватик центар, 
до сада нисмо 
градили базене, 
а сад ћемо на-
правити највећи 
уз Будимпешту. 
Са Мађарима по-
сле можемо да 
к о н к у р и ш е м о , 
када изградимо 
све што гради-
мо, да се заједно 
кандидујемо за 
Олимпијске игре. 
Као што са Ал-
банијом можемо 
да се кандидује-
мо за Европско 
првенство до 21 
године, код њих 

отварање, код нас финале“.
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Седница Савета безбедности 
Уједињених нација, посвеће-
на шестомесечном извештају 

генералног секретара УН Антонија 
Гутереша о раду УНМИК-а, одржана 
је у седишту УН у Њујорку, а Србију 
је представљао председник Алексан-
дар Вучић.

Извештај о раду Мисије УН пред-
ставила је специјална представница 
генералног секретара УН и шефица 
УНМИК-а Каролине зијаде, а отво-
рила ју је председавајућа Савету 
безбедности за април Ванеша Фреј-
зир. У извештају, који се односи на 
период од 19. септембра 2023. до 
15. марта 2024. године, наведено 
је да су, упркос извесном напретку 
у имплементацији споразума по-
стигнутих уз посредовање ЕУ, тен-
зије између Београда и Приштине 
повећане, а да је безбедносна си-
туација на северу крхка. Конста-
товано је да није било напретка ка 
успостављању заједнице српских 
општина и изражена је забрину-
тост због примене нове регулативе 
о платном промету, која је утицала 
на економска и социјална права 

СНАЖНО СЕ БОРИМО 
ПРОТИВ РЕЗОЛУЦИЈЕ 
О СРЕБРЕНИЦИ

ВЕЛИКА ДИПЛОМАТСКА БОРБА СРБИЈЕ

ПРЕДСЕДНИК АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ 
САСУО СВЕТУ ИСТИНУ У ЛИЦЕ

КУРТИ ПРОгОНИ СРБЕ НА КОСОВУ, 
А ВИ гА НАгРАђУЈЕТЕ

КАКО СЕ ИСМЕЈАВА МЕђУНАРОДНО ПРАВО:

Срба и других невећинских 
заједница.

На седници Савета без-
бедности обратио се и пред-
седник Србије Александар 
Вучић који је рекао да је, као 
председник Србије, државе 
чланице УН, која се суочава 
са сецесионистичким покре-
тима у јужној покрајини, у 
обавези да не прави компро-
мисе када је истина у питању 
и да не користи еуфемизме.

„Морам да вас упозорим, 
не само на опасност која про-
излази из оживљавања по-
литике мржње коју проводи 
Приштина, већ на опасност 
којој је изложен цео међуна-
родни правни поредак де-
лањем Приштине да тзв. Kо-
сово постане чланица Савета 

Европе. Ово исмевање међу-
народног права планирано је 
средином маја и зато се лако 
можемо наћи у ситуацији да 
ће шовинистички режим, који 
проводи прогон целог једног 
народа, бити награђен за своје 
поступке и то баш од стране 
организације која треба да 
штити и унапређује владавину 
права, као и људска права и 
слободе“, истакао је председ-
ник Вучић.

Према његовим речима, 
за стварање оваквог апарт-
хејд система у срцу Европе, 
Kуртијев режим награђен је 
визном либерализацијом, 
вероватно чланством у Саве-
ту Европе, а што је још горе 
наоружавањем илегалних 
војних снага.

„А шта свет у међувремену 
ради? Свет ћути. зато, упозо-
равам ово тело, као и све оста-
ле при Уједињеним нацијама, 
да имају на уму да постоје 
планови за слепо порицање 
реалности и да се то приме-
ни у УН, све са циљем да по-
чиниоци прогона Срба буду 
срећни, као и да се остваре 
политички интереси моћних. 
Ако се то деси, несумњиво ће 
бити фатални ударац међуна-
родном праву, који би нанео 
непоправљиву штету систему 
УН и међународном поретку, 

који се заснива на једнако-
сти и суверенитету држава 
чланица ове светске органи-
зације. Скоро сам сигуран да 
такви деструктивни планови 
неће бити остварени, зато што 
постоји већина која поштује 
међународно право, Повељу 
УН и све резолуције Савета 
безбедности, укључујући и 
Резолуцију 1244, која гаран-
тује територијални интегри-
тет Републике Србије, са Kо-
совом и Метохијом као њеним 
саставним делом“, истакао је 
председник Вучић.

КУРТИ НИЈЕ У ЊУЈОРКУ ЈЕР 
ЈЕ ЗАУЗЕТ ПОДРИВАЊЕМ 
РЕгИОНАЛНЕ СТАБИЛНОСТИ

Осим учешћа на седни-
ци Савета безбедности, 
председник Александар 
Вучић имао је разговоре са 
председавајућом Савету 
безбедности УН, сталном 
представницом Малте при 
УН Ванесом Фрејзир, као и 
са сталним представником 
Руске Федерације при УН 
Василијем Небензјом.

Такође, присуствовао је 
и пријему који је приреди-
ла Стална мисија Републи-
ке Србије при Уједињеним 
нацијама за сталне пред-
ставнике држава чланица 
УН. Имао је и низ саста-
нака са представницима 
земаља чланица УН, како 

би објаснио позицију Ср-
бије у вези са најављеном 
резолуцијом о геноциду у 
Сребреници.

Председник Вучић са-
општио да је у Мисији 
Србије при УН у Њујорку 
формиран штаб који се 
бави питањима у вези са 
покушајем усвајања ре-
золуције о Сребреници и 
поручио да шансе Србије 
нису велике, али да ће се 
борити. Поручио је да ће 
доношење такве резолу-
ције додатно нарушити 
односе у региону и да ће 
се Србија свом снагом бо-
рити против усвајања ре-
золуције.

„Уважени чланови овог 
Савета би требало да знају 
да Аљбин Курти данас није 
овде зато што је заузет 
подривањем регионалне 
стабилности, јер он лично 
води кампању своје странке 
за изборе у суседној Север-
ној Македонији. Замислите, 
најпопуларнији политичар 
у Македонији није Аљбин 
Курти, то је Александар 
Вучић, председник Србије, 
али који нема никакву кам-

пању у Северној Македо-
нији. Као председник Ср-
бије, извињавам се што наш 
држављанин овако поступа 
у међународној арени. Же-
лим да пренесем људима и 
поручим Северној Македо-
нији да мешање у њихова 
унутрашња питања није 
политика Србије, већ нашег 
неодговорног држављани-
на Аљбина Куртија“, пору-
чио је председник Вучић са 
говорнице УН.

КОСОВО ДОБИЛО ВИЗНУ ЛИБЕРАЛИЗАЦИЈУ

РАДИ СЕ НА НАОРУЖАВАЊУ ИЛЕгАЛНИх ВОЈНИх СНАгА

ВЕРОВАТНО ЧЛАНСТВО У САВЕТУ ЕВРОПЕ

ЊУЈОРК
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ПАРИЗ

Председник Србије 
Александар Вучић 
боравио је у званич-

ној посети Француској, где 
се састао са председни-
ком Француске Емануелом 
Макроном и разговарао о 
стратешким правцима за 
унапређење сарадње између 
две државе, посебно у обла-
стима одбране, енергетике и 
високих технологија, али и о 
ситуацији у региону и дија-
логу Београда и Приштине, 
као и европском путу Србије. 
Након сусрета, присуствовао 
је свечаној вечери коју је, у 
његову част, у Јелисејској па-
лати, приредио председник 
Француске.

Председник Макрон по-
ручио је, у заједничком об-
раћању са председником Ву-
чићем, да је Србији место у 
Европи, али и истакао да пи-
тање Косова јесте обећање и 
залог за будућност региона.

„Европска будућност гради 
се у тренуцима који су врло 
изазовни за људски род, не 
треба да посумњате у намеру 
Европе да вас прими под своје 
окриље“, навео је председник 
Макрон, додајући да неће за-
боравити путовање у Србију 
и да је то нешто што би желео 
да понови.

„Желим да изразим колико 
имам поверења у Вашу земљу 
и у председника Вучића као 
лидера“, поручио је, том при-

ликом, председник Макрон. 
Председник Вучић захвалио 
се на овим речима, а посебно 
на томе што је председник 
Француске увек желео да 
саслуша српску страну:

„Малобројни су лидери у 
Европи и свету који желе не-
кога да саслушају. Председ-
ник Макрон је желео да чује 
наше мишљење, макар му се 
није допадало увек, макар 

мислио супротно, желео је да 
саслуша и чује оне који нешто 
значе на западном Балкану и 
бескрајно му хвала на томе“.

Ипак, додао је да мора да 
реагује на изјаву председни-
ка Макрона да су обе стране 
нешто учиниле, мислећи на 
Београд и Приштину, ука-
завши на све што Приштина 
није испунила, а на шта се 
обавезала.

„Кажете да су обе стране 
нешто учиниле, и да нисте 
то поменули, не бих никада 
ни говорио. Нису обе стране 
учиниле исто, једна страна 
није учинила ништа. Једна 
страна није испунила нијед-
ну тачку, ни Охридског, ни 
првог, ни другог Бриселског 
споразума“, нагласио је пред-
седник Вучић, истакавши да 
је Приштина, са друге стране, 

организовала изборе за излаз-
ношћу од 3,4 одсто, спровела 
експропријацију земљишта 
на северу Косова и Метохије, 
где је послала своју полицију, 
иако на то нема право.

„И даље се не води никак-
ва истрага против оних који 
су пуцали у нашу децу зато 
што су носила бадњак, а само 
се говори о нападу на Бањс-
ку. Питање динара и опстан-

ТОКОМ ЗВАНИЧНЕ ПОСЕТЕ ПРЕДСЕДНИКА СРБИЈЕ АЛЕКСАНДРА ВУЧИЋА И РАЗгОВОРА О САРАДЊИ У ОБЛАСТИМА ОДБРАНЕ, ЕНЕРгЕТИКЕ И ВИСОКИх ТЕхНОЛОгИЈА, 
АЛИ И О СИТУАЦИЈИ У РЕгИОНУ, ДИЈАЛОгУ БЕОгРАДА И ПРИшТИНЕ И ЕВРОПСКОМ ПУТУ НАшЕ ДРЖАВЕ, ПРЕДСЕДНИК ФРАНЦУСКЕ ЕМАНУЕЛ МАКРОН ПОРУЧИО:

ИМАМ ПОВЕРЕЊЕ У СРБИЈУ 
И ВУЧИЋА КАО ЛИДЕРА

ЕВРОПА 
ЖЕЛИ ДА 
ПРИМИ 
СРБИЈУ ПОД 
СВОЈЕ 
ОКРИљЕ

РАЗгОВОРИ О САРАДЊИ СРБИЈЕ И ФРАНЦУСКЕ:
КУпОВИНА БОРБеНИх АВИОНА „РАфАЛ”
САРАДњА ОКО НУКЛеАРНе еНеРгИЈе
ДОЛАзАК НОВИх фРАНцУСКИх ИНВеСтИтОРА 
КОРИшћење ОтпАДА зА СтВАРАње еНеРгИЈе

Председник Вучић свечано је 
дочекан ипред Палате Инвали-
да у Паризу, где је положио ве-
нац на спомен-плочу „Верност 
за верност“. Током првог дана 
посете, састао се са представ-
ницима француске компаније 
„Дасо“, са којима је разговарао 
о наменској индустрији и купо-
вини 12 француских борбених 
авиона „рафали“.

„Имали смо састанак са 
„Дасо групом“ о „рафалима“, 
али и другим видовима са-
радње. Имаћемо и потписи-
вање уговора који ће значајно 
унапредити безбедност наше 
земље. Разговарали смо са 
ЕДФ-ом о унапређењу елек-
тропривредне сарадње, од хи-

дроелектрана до нуклеарних 
електрана. Морамо да бринемо 
о томе како ћемо да обезбеди-
мо струју, јер српске компаније 
и индустрија расту, и зато је 
важно да обезбедимо стабил-
но снабдевање“, рекао је пред-
седник Вучић. 

Такође, у његовом присуству 
потписан је Меморандум о раз-
умевању између Владе Србије 
и Француске електропривре-
де о успостављању оквира за 
дугорочни дијалог у области 
енергетске транзиције и ниско-
угљеничне технологије. Мемо-
рандум су потписали министар 
финансија Синиша Мали и ди-
ректор „Électricité de France“ 
Лук Ремон.

БОмБАРДеРИ И еНеРгетСКА тРАНзИцИЈА

ПРЕДСЕДНИК ФРАНЦУСКЕ ЕМАНУЕл МАКРОН И ПРЕДСЕДНИК СРБИЈЕ АлЕКСАНДАР ВУчИЋ

ПОлАГАЊЕ ВЕНЦА НА СПОМЕН-ПлОчУ 
„ВЕРНОСТ зА ВЕРНОСТ“

САСТАНАК СА МИНИСТРОМ ОДБРАНЕ 
ФРАНЦУСКЕ СЕБАСТИЈЕНОМ лЕКОРНУОМ

НА ПОТПИСИВАЊУ ДОГОВОРА О ЕНЕРГЕТСКОЈ 
ТРАНзИЦИЈИ ИзМЕђУ СРБИЈЕ И ФРАНЦУСКЕ
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ку. Питање динара и оп-
станка српског народа на 
Косову и Метохији се и не 
спомиње“, навео  је председ-
ник Србије. Он је говорио и о 
Охридском споразуму, наво-
дећи, како је рекао, три ства-
ри које је Београд испунио, 
иако није морао.

„Подсетићу Вас да је до-
говор био да најпре мора да 
буде испуњена тачка која 
се тиче заједнице српских 
општина, а која није помере-
на са мртве тачке“, закључио 
је председник Србије у заје-
дничком обраћању двојице 
председника. 

Током боравка у Паризу, 
председник Србије састао се 
и са председником францу-
ског Сената Жераром лар-
шеом, са којим је разговарао 
о унапређењу билатералних 

односа две земље, европ-
ском путу Србије, регионал-
ним и глобалним питањима. 

Другог дана званичне посете, 
састао се и са министром од-
бране Француске Себастије-
ном лекорнуом и разговарао 
о сарадњи наменских индус-
трија, размени искустава и 
технологија, као и о набав-
ци најсавременијег оружја и 
оруђа у одбрамбене сврхе.

У Паризу је одржан и са-
станак пословног савета 
Француска - Србија, на којем 
је председник Вучић разгова-
рао са представницима фран-
цуског пословног удружења 
Покрет француских преду-
зетника - MEDEF International, 
као и са представници-
ма француских компанија. 
Нагласио је да је Србији 
потребна сарадња са фран-
цуским компанијама, посебно 
са компанијама за изградњу 

депонија и управљање от-
падом, јер, како је објаснио, 
Србија није у стању да сама 
управља тим системима.

На крају посете, поручио је 
да је задовољан резултатима 
разговора.

„Разговарали смо о свим 
видовима сарадње. Постигли 
договоре по питању купови-

не борбених авиона „рафа-
ла“. Потписивање уговора 
може се очекивати отприлике 
за два месеца, уз присуство 
председника Француске. То 
отвара прилику за друге ви-
дове сарадње. Важно је да 
радимо метро и пруге. Раз-
говарали смо и о новим ин-
веститорима“, навео је срп-
ски председник, додајући да 
је било разговора и о томе 
како да отпад искористимо 
за стварање енергије и како 
да решимо  проблем чистоће 
воде, а да се посебно разгова-
рало о пречистачима воде за 
Београд.

наставак са стране 5

САСТАНАК СА МЛАДИМ 
СРПСКИМ НАУЧНИЦИМА

„ЛУЈ ВИТОН” СТИЖЕ У БЕОгРАД НА ВОДИ

Током боравка у Паризу, 
председник Вучић састао се 
и са младим српским науч-
ницима.

„Лидија, Богдан и Лука 
чланови су Српског нукле-
арног друштва, основаног 
у Француској, које је поста-
ло део Европског нукле-
арног друштва. Ови дивни 
и паметни млади људи су 

понос Србије и одушевље-
ни су иницијативом српске 
државе да се у будућности 
ослони на нуклеарну енер-
гију, као један од најчис-
тијих извора електричне 
енергије. Спремни су да 
помогну својим знањем и 
размишљају о повратку у 
Србију“, навео је, том при-
ликом, председник Вучић. 

Председник Вучић открио је да очекује 
скору посету председника Емануела Макро-
на Србији, већ у наредних неколико месеци, 
и најавио да у наредне две године Србија 
очекује долазак велике и светски познате 

модне компаније „Луј Витон“ у Београд на 
води. Такође, рекао је и да су француски 
привредници све расположенији да учест-
вују у изградњи ЕКСПО 2027, јер у томе виде 
прилику да раде и да добро зараде.

Председник Србије 
Александар Вучић бо-
равио је у дводневној 

радној посети Босни и Херце-
говини, где је присуствовао 
церемонији поводом првог 
редовног лета Београд-Мо-
стар на међународном аеро-
дрому Мостар. Током посете, 
присуствовао је вечери са ли-
дерима из региона који учес-
твују на мостарском сајму, 
састао се са специјалним 
представником ЕУ за дијалог 
Београда и Приштине Миро-
славом лајчаком и присуство-
вао отварању 25. Међународ-
ног сајма привреде.

Председник Вучић допуто-
вао је у Мостар првим летом 
Ер Србије на новој директној 
линији од Београда до тог 
града и поручио да ће ова 
авио-линија много значити за 
повезивање два народа, као 
и пословних заједница. То-
ком боравка у БиХ, посетио 
је и Билећу, где је, заједно 
са председником Републике 
Српске Милорадом Додиком, 
разговарао са мештанима 
и представницима локалне 
власти о томе како живе и 
шта им је потребно.

Такође, разговарао је са 
представницима српске 
заједнице у Мостару о ак-
тивностима и пројектима 
који би унапредили квалитет 
живота српске заједнице, а 

посебно младих људи који 
желе да остану у Мостару и 
у њему граде будућност за 
себе и своје породице.

„Поручио сам им да увек 
могу да се ослоне на Србију 
и Републику Српску, као и да 

ћемо у предстојећем пери-
оду још више пажње, сред-
става, љубави и енергије 
уложити у напредак и развој 
свих крајева у којима живе 
Срби“, навео је председник 

након састанка.
Са специјалним представ-

ником ЕУ за дијалог Београ-
да и Приштине Мирославом 
лајчаком разговарао је о све 
већим изазовима, дешавањи-
ма на Косову и Метохији и све 

мањем простору за решавање 
отворених питања кроз кон-
структиван дијалог и пошто-
вање међународног права.

Посетио је и манастир и му-
зеј Житомислић, који је прог-

лашен за национални споме-
ник и чија је обнова била је-
дан од кључних догађаја који 
је покренуо повратак Срба у 
долину Неретве пре неколи-
ко деценија. На отварању 25. 
Међународног сајма привре-

де у Мостару поручио је да 
се нада да ћемо имати више 
искрености у будућности у 
односима у региону, и у срп-
ско-хрватским и у српско-бо-
шњачким односима.

МОСТАР

ДИРеКтАН Лет ОД БеОгРАДА 
ДО мОСтАРА

ПОСЕТА ПРЕДСЕДНИКА ВУЧИЋА ФРАНЦУСКОЈ

СА ПРЕДСЕДНИКОМ ФРАНЦУСКОГ СЕНАТА ЖЕРАРОМ лАРшЕОМ

СВЕчАНИ ДОчЕК У ЈЕлИСЕЈСКОЈ ПАлАТИ 
зА ПРЕДСЕДНИКА СРБИЈЕ

ВУчИЋ И ДОДИК СА НАРОДОМ У БИлЕЋИ

ДОБРОДОшлИЦА У МОСТАРУ: ПРЕДСЕДНИКА СРБИЈЕ АлЕКСАНДРА ВУчИЋА 
ДОчЕКАлИ СУ ПРЕДСЕДАВАЈУЋА ВЕЋА МИНИСТАРА БИХ БОРЈАНА КРИшТО И 

зАМЕНИК ПРЕДСЕДАВАЈУЋЕГ ДОМА НАРОДА СКУПшТИНЕ БИХ ДРАГАН чОВИЋ

ДРАГАН чОВИЋ И АлЕКСАНДАР ВУчИЋ
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НАРОДНА СКУПшТИНА РЕПУБЛИКЕ СРБИЈЕ

Мандатар за састав 
Владе Србије Милош 
Вучевић представио 

је свој експозе у Скупштини 
Србије и истакао да је наша 
држава, након фискалне кон-
солидације, започете 2014. 
године, ушла у фазу прогре-
сивног развоја без премца у 
својој новијој историји.

„Не можемо, међутим, да 
дозволимо да будемо рав-
нодушни у самозаваравању 
да нас се не тичу турбулент-
на дешавања у ближем и 
даљем окружењу, јер иако 
сукоби којима смо сведоци 
широм света немају никак-
ве везе са нама, други ће се, 

ако ништа друго, постарати 
да они и те како имају везе 
са нама...  зато спољна по-
литика наше не велике, али 
поносне земље, мора бити 
чврсто утемељена на јас-
ним и општеприхватљивим 
принципима, а два угаона 
камена којима је наше дело-
вање према спољном свету 
омеђио данашњи председ-
ник Републике, ступајући на 
место председника Владе 
пре 10 година, јесу поли-
тичка независност и војна 
неутралност. Влада коју ћу 
предводити ни у ком слу-
чају неће одступати са тог 
пута, водећи се у спољној 

политици принципима који 
су уткани у оснивачку По-
вељу УН, али и овде помало 
неправедно заборављеног 
Покрета несврстаних, чији 
смо некада били оснивач. 
Мир за нас нема цену и увек 
ћемо давати подршку ње-
говом достизању тамо где 
га данас, нажалост, нема, 
односно његовом очувању 
тамо где је угрожен“, пору-
чио је мандатар Вучевић.

Према његовим речима, 
пуноправно чланство у ЕУ 
остаје стратешки циљ и на-
порно ћемо радити на ње-
говом достизању, јер је то 
у најбољем интересу наше 

привреде и грађана. Ипак, 
на самој ЕУ и њеним кључ-
ним државама чланицама је 
да коначно отворе врата за 
нове чланице кад превазиђу 
тзв. замор од проширења и 
спроведу унутрашње рефор-
ме у процесу одлучивања.

„Стратешко опредељење 
за чланство у ЕУ ни у ком 
случају не значи да смо 
спремни да занемаримо 
даље развијање односа са 
нашим традиционалним 
пријатељима. Морамо бити 
способни да препознамо дух 
времена и да се гро глобал-
ног раста већ данас налази 
на простору Азије, Африке и 

латинске Америке, на који-
ма би требало појачати при-
суство. Посебно бих истакао 
значај стратешког партнер-
ства са Кином, које ће током 
ове године бити крунисано 
ратификацијом и ступањем 
на снагу Споразума о сло-
бодној трговини, чиме ће 
нашим привредницима бити 
отворена врата великог ки-
неског тржишта… Србија 
се не може и неће одрећи 
пријатељства са Русијом, 
чији народ сматрамо брат-
ским, баш као што је то слу-
чај и са Украјинцима.“, пору-
чио је Вучевић.

Нагласио је и да ће спољ-
на политика Владе имати 
утемељење у националним 
интересима Србије који 
подразумевају одбрану те-
риторијалног интегритета и 
чување наших развојних по-
тенцијала.

„Стуб националне без-
бедности наше земље су 
Министарство одбране 
и Војска Србије који су у 
претходној, изузетно теш-
кој, години показали висок 
ниво спремности и способ-
ности да у кратком времену 
ставе на располагање све 
капацитете за одбрану те-
риторијалног интегритета и 
суверенитета наше земље“, 
нагласио је он.

Посебна пажња биће пос-
већена примени концепта 
„тоталне одбране“, који је 
усвојен прошле године у 
циљу стварања услова за 
интегрално ангажовање 
свих субјеката система од-
бране и ослањања на сопс-
твене снаге и потенцијале, 
повећање броја грађана 
обучених за одбрану земље 
и при чему служење војног 
рока са оружјем представља 
најзначајнији и најпотпунији 
облик припреме грађана за 

одбрану.
Према његовим речима, 

Министарство одбране и 
Војска Србије припремили су 
више модела служења војног 
рока, трајања до четири ме-
сеца, са јасно дефинисаним 
позитивним и негативним 
ефектима, који ће бити пре-
зентовани председнику др-
жаве.

„Враћање обавезног слу-
жења војног рока није при-
према за рат, већ је то при-
према да се сачува држава 
и да имамо генерације које 
знају да бране своју држа-
ву. Треба да знамо и како се 
поступа када су неке елемен-
тарне непогоде и неке друге 
ситуације, када сви очекују 
да војска и полиција буду 
прве на помоћи, јер постоји и 
трећа мисија војске - а то је 
помоћ цивилним органима“, 
додао је он.

Нагласио је да је Србија 
чврсто опредељена за мир 
и јачање и стварање парт-
нерских односа са свим 
земљама, али да је у дана-
шњем врло сложеном ге-
ополитичком окружењу, са 
два озбиљна буктећа сукоба 
других земаља који прете да 
прерасту у глобалне сукобе, 
неопходно да појача своје 
одбрамбене капацитете. Та-
кође, детаљно је говорио о 
развоју домаће наменске ин-
дустрије и о значају улагања 
у ову област

Објаснио је да ће највећи 
изазов за његов кабинет 
представљати одбрана те-
риторијалне целовитости 
по питању Косова у међуна-
родној арени. Додао је да ће 
будућа Влада учинити све да 
спречи пријем лажне државе 
Косово у чланство у Саве-
ту Европе, иако шансе за то 
нису велике. Рекао је и да ће 
Влада Србије бити принуђе-

на да адекватно одговори 
уколико Косово буде при-
мљено у чланство СЕ.

„Ова Влада, заједно са 
председником Републике 
и свим другим државним 
институцијама, наставиће 
бескомпромисну борбу за 
очување нашег суверените-
та и територијалне целови-
тости на КиМ. У тој борби 
поступаћемо максимално 
одговорно и готово по сваку 
цену ћемо чувати мир и ста-
билност, али немојте никако 
имати сумње у то да ћемо 
тражити и налазити начине 
да заштитимо наше виталне 
државне и националне ин-
тересе, као и безбедност и 
опстанак Срба и све друге 
грађане Републике Србије 
који живе у покрајини“, по-
ручио је Вучевић.

Навео је и да ће његов ка-
бинет представљати владу 
континуитета са претходних 
пет које су, како је казао, по-
стигле изврсне резултате и 
да резултати претходних пет 
влада представљају одскоч-
ну даску за његов кабинет и 
за квантни скок у будућност.

Један од главних приори-
тета Владе биће подизање и 
очување животног стандар-
да грађана кроз економско 
јачање и напредовање. Како 
је навео, кроз програм „Скок 
у будућност“ даћемо снажан 
замах изградњи инфраструк-
туре, изградићемо додатних 
487 километара ауто-путева 
и брзих саобраћајница, за 
четири године биће потпу-
но рехабилитована наша 
путна мрежа, а планирана је 
изградња и реконструкција 
2.000 километара железнич-
ких пруга. Посебно је иста-
као планове за Експо 2027, 
али и разне инфраструктур-
не пројекте, међу којима су и 
мостови у Новом Саду.

Вучевић је рекао да је 
БДП 2012. године био 33,7 
милијарди евра, у 2023. око 
65 милијарди евра, а да се у 
2027. години очекује БДП од 
94,2 милијарде евра и да ако 
Србија буде добро радила 
може да достигне и 100 ми-
лијарди евра. Истакао је и 
да је циљ да незапосленост 
до 2027. године износи осам 
одсто, а стопа сиромаштва 
16 одсто. Пензионерима је 
обећао да ће раст пензија 
пратити раст плата и да ће 
им бити омогућене разне по-
годности.

Вучевић је објаснио да ће 
његов кабинет бити чврсто 
опредељен за наставак бор-
бе против корупције и кри-
минала, и да нико неће бити 
заштићен. У тросатном изла-
гању, осврнуо се и на развој 
науке, на значајна улагања у 
образовање, здравство, ин-
фраструктуру, пољопривре-
ду, туризам, културу, обез-
беђивање довољно електри-
чне енергије, заштиту живот-
не средине, али и на заштиту 
жена и свих угрожених група 
и постизање друштвене јед-
накости.

Навео је да се дефиниција 
брака налази у српским про-
писима и да ће се он и Влада 
на чијем је челу тога придр-
жавати.

„Ово не значи да ће било 
која мањина, па тако и сек-
суална, бити угрожена и да 
ће било који појединац због 
своје оријентације смети на 
било који начин да буде мал-
третиран, или да његова ус-
тавна права буду угрожена“, 
казао је Вучевић и додао да 
чврсто верује у Србију по-
родичних вредности, у којој 
се све здраве тековине тра-
диционализма чувају и по-
штују, у којој живот увек има 
предност.

ЕКСПОЗЕ МИЛОшА ВУЧЕВИЋА: ВЛАДА КОНТИНУИТЕТА СА ПРЕТхОДНИх ПЕТ

НАСТАВљАМО СА ПОЛИТИКОМ 
КОЈА ЈЕ ПОДИгЛА СРБИЈУ

БЕОгРАДСКИ И ЛОКАЛНИ ИЗБОРИ 2. ЈУНА
Посланици Скупштине 

Србије изгласали су 23. ап-
рила Измене и допуне За-
кона о локалним изборима 
којима се омогућава да ло-
кални избори буду спојени 
са већ расписаним београд-
ским изборима 2. јуна. Од 
присутних 204 посланика, 
за измене и допуне Закона 
о локалним изборима гла-

сало је 165 посланика, про-
тив је било 26 посланика, 
двоје је било уздржано док 
11 посланика није гласало. 
Седници нису присуство-
вали посланици коалиције 
НАДА.

Седница на којој је је-
дина тачка дневног реда 
предлог измена и допуна 
Закона о локалној самоуп-

рави сазвана је на предлог 
187 посланика власти и 
дела опозиције. Изменом 
закона омогућено је да 
већ расписани избори за 
градску власт Београду, 
буду одржани и у другим 
локалним самоуправама 
где избори нису били одр-
жани 17. децембра 2023. 
године.

Тако ће се рок за распи-
сивање локалних избора 
померити са 120 на 150 дана 
пре истека мандата да би се 
обезбедило истовремено 
расписивање избора. Пред-
ложено је и да од дана рас-
писивања до дана избора 
не може проћи мање од 30 
дана, уместо 45 како пише у 
актуелном закону.
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Након седнице Пред-
седништва Српске 
напредне странке, 

председник странке и ман-
датар за састав нове Владе 
Србије Милош Вучевић, об-
ратио се грађанима Србије 
на конференцији за новина-
ре и изнео предлог за састав 
нове Владе.

Рекао је да ће подне-
ти захтев председници 
Скупштине Србије Ани 
Брнабић за заказивање се-
днице за 1. мај на којој ће 
представити експозе, план 
рада и предлог за састав 
Владе Србије.

„за чланове Владе пред-
ложићу следеће особе: Си-
ниша Мали први потпред-
седник Владе и министар 
финансија, Ивица Дачић 
потпредседник Владе и ми-
нистар унутрашњих посло-

ва, Ирена Вујо-
вић потпредсед-
ник Владе и ми-
нистар заштите 
животне средине 
и водопривре-
де, Александар 
Вулин потпред-
седник Владе. 
затим Горан Ве-
сић министар 
грађевинарства, 
саобраћаја и ин-
ф р а с т р у к т у р е , 
Дубравка ђедовић-Ханда-
новић министар рударства 
и енергетике, Томислав 
Момировић министар 
унутрашње и спољне трго-
вине, Адријана Месаровић 
министар привреде, Маја 
Поповић министар правде, 
Јелена Жарић-Ковачевић 
министар државне управе 
и локалне самоуправе, То-

мислав Жигманов министар 
за људска и мањинска пра-
ва и друштвени дијалог, 
Братислав Гашић министар 
одбране, Марко ђурић ми-
нистар спољних послова, 
а Александар Мартиновић 
министар пољопривреде, 
шумарства и водопривре-
де“, истакао је Вучевић.

Према његовим речима, 
Тања Мишчевић биће ми-

нистар за европске интегра-
ције, Славица ђукић-Деја-
новић министар просвете, 
златибор лончар министар 
здравља, Немања Старовић 
министар за рад, запошља-
вање, борачка и социјална 
питања, Милица ђурђевић-
Стаменковски министар за 
бригу о породици и демогра-
фију, а зоран Гајић министар 
спорта.

НОВА ВЛАДА СРБИЈЕ

„Никола Селаковић биће ми-
нистар културе, Милан Кркоба-
бић министар за бригу о селу, 
Јелена Беговић министар науке, 
технолошког развоја и инова-
ција, Хусеин Мемић министар ту-
ризма и омладине, Дејан Ристић 
министар информисања и теле-
комуникација, Дарко Глишић ми-
нистар за јавна улагања. Новица 
Тончев, ђорђе Милићевић, Усаме 
зукорлић, Ненад Поповић и Та-
тјана Мацура биће министри без 
портфеља“, рекао је Вучевић.

Председник Вучевић додао је 
да је  међу предлозима осам нових 
имена, а да су чак 10 чланова нове 
Владе жене.

„Имамо једну трећи-
ну министара који нису 
били у саставу кабинета 
Брнабић. што се тиче 
нестраначких личности, 
предложили смо четири 
личности које нису при-
падници или чланови 
једне политичке стран-
ке“, објаснио је Вуче-
вић, и нагласио:

„Верујем да ће овај 
кабинет, који сам вам 

сада представио, бити достојан 
изазова и задатака који су пред 
нама. Маја Гојковић је добила, 
што се тиче странке, мандат за 
састав покрајинске Владе. чека 
нас, након избора Владе, наста-
вак кампање за локалне изборе. 
Победа на изборима није трофеј, 
са којим треба да се хвалимо, по-
беда је наша обавеза, обавеза да 
слушамо грађане, да покажемо 
пажњу за сваког грађанина. Тако 
да, политика није победа, већ је 
дужност, она је дужност изабра-
них да служе грађанима. Сигуран 
сам да долази боље време за Ср-
бију и за све њене грађане“.

Маја ПоПовић

Горан весић

александар вулин

МИЛОш ВУЧЕВИЋ 
председник владе

синиша Мали

Братислав Гашић

неМања старовић

јелена БеГовић

ЂорЂе Милићевић

Маја Гојковић 
мандатарка за састав владе аП војводине

јелена Жарић-ковачевић

дуБравка Ђедовић-
Хандановић

адријана Месаровић

ивица дачић

Марко Ђурић

Милица ЂурЂевић-
стаМенковски

Хусеин МеМић

усаМе Зукорлић

славица Ђукић-
дејановић

никола селаковић

дарко Глишић

татјана Мацура

тоМислав ЖиГМанов

тоМислав МоМировић

александар Мартиновић 

ирена вујовић

тања Мишчевић

Зоран Гајић

дејан ристић

ненад ПоПовић

ЗлатиБор лончар

Милан кркоБаБић

новица тончев
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ИНТЕРВЈУ

Готово тачно у тренут-
ку кад се навршава 
годину дана проведе-

них на месту председника 
Српске напредне странке, 
Милош Вучевић изабран 
је прво за мандатара, а 
затим и за председника 
Владе Републике Србије. 
Вучевић за „СНС Инфор-
матор“ говори о томе 
какви су му утисци после 
прве године на челу СНС-
а, али и о плановима за 
даљи рад и о томе у ком 
правцу ће водити и стран-
ку и Владу Србије.

„Није лако водити 
највећу странку у историји 
српског народа. Највећу 
и по броју чланова и по 
изборним резултатима, 
али и по постигнућима 
која су, то већ сада могу 
са сигурношћу рећи - ис-
торијска. знао сам да ме 
очекује тежак посао, али 
сам и данас, као и првог 
дана, захвалан председ-
нику Вучићу што ми је 
поверио ову одговорност 
и пружио прилику да во-
дим странку у којој сам 
од оснивања, коју искре-
но волим и доживљавам 
као своју другу кућу. Пред 
нама су тек велики изазо-
ви. Ми смо државотворна 
странка и у временима 
највећих искушења која 
су пред Србијом, то мо-
рамо и да докажемо. Си-
гуран сам да ћемо бити 
на висини задатка и сви 
заједно помоћи нашем 
председнику Александру 
Вучићу у његовој великој 
борби за очување витал-
них, српских националних 
интереса.

Колика је одговорност 
водити странку после 

Александра Вучића? 
И колико су Вам зна-
чајне његове сугестије 
и предлози?
- Александар Вучић је 

неприкосновени лидер 
српских напредњака и 
данас. Иако више фор-
мално није на челу Српс-
ке напредне странке, 
сви ми знамо ко је нај-
заслужнији за наш успех 
и без кога ова странка 
не би постигла ни де-
лић успеха ни на једним 

изборима, на којима је 
учествовала. Александар 
Вучић је најбољи српски 
владар у њеној новијој 
историји, а вероватно и у 
историји српског народа 
уопште. част ми је што 
сам уопште његов савре-
меник, а поготово што 
имам прилику од њега 
свакодневно да учим и 
називам га својим прија-
тељем. Могу то слобод-
но и лично да кажем. Све 
што сам у политици по-

стигао, постигао сам зах-
ваљујући управо Алек-
сандру Вучићу, баш као и 
сваки други функционер 
у Србији у последњих 
дванаест година. И то 
стално морамо имати на 
уму. Српска напредна 
странка без Александра 
Вучића не би ни могла 
да се назове политичким 
фактором. Не би је било.

Како сте се осећали 
када је саопштено да 
ћете бити мандатар за 
састављање нове Вла-
де Србије?
- Морам да кажем да сам 

осетио велики понос и ис-
товремено, велику одго-
ворност. Добро знам шта 
ме чека. Наслеђујем сјајну 
жену, вредног и способ-
ног радника, особу која 
је добро водила Владу у 
последњих седам годи-
на, госпођу Ану Брнабић. 
Иза ње, остају сређене 
јавне финансије и одлич-
но уходан систем, који је 
поставио њен претходник 
на тој позицији, а данас 
председник Републике 
Александар Вучић. Ја ћу 
учинити све, да наставим 
управо његовим путем и 
да оправдам поверење 
које ми је указао, тиме што 
ми је поверио мандат да 
саставим нову владу. Пред 
нама је много изазова, али 
ја сам се за њих спремао 
цео живот. И даћу све од 
себе да Србија забележи 
велике победе и прева-
зиђе старе и нове изазове.

У којем правцу ће нас-
тавити да иде Србија?
- Србија ће наставити 

да се развија. Очекује 
нас Експо 2027. године, 

који морамо да припре-
мимо на најбољи могући 
начин, јер је управо та 
манифестација прили-
ка да отворимо Србију 
свету, али и свет Србији. 
„Скок у будућност“ биће 
основ нашег програма. 
Хоћемо нове киломе-
тре ауто-пута, нове брзе 
пруге, нове мостове, 
болнице, школе, вртиће, 
али и храмове, хоћемо 
да Србија настави путем 
свог економског, али и 
духовног опоравка, да 
будемо мотор развоја 
региона и матица и осло-
нац свим Србима, ма где 
они живели.

Које ствари ће Вам 
бити у фокусу? Којим 
областима планирате 
највише да се посве-
тите?
- Не желим ниједну по-

себно да издвајам, јер је 
Србији потребно све. И 
снажно село и развије-
ни градови, јака војска 
и професионална поли-
ција, одличан образовни 
и квалитетан здравствени 
систем, култура сећања 
и мудра спољна полити-
ка, даља дигитализација 
и професионализација 
јавне управе, али и раз-
вој свих сегмената култу-
ре. Све нам је потребно. 
И ни од чега ми нећемо 
одустајати. Борићемо се 
снажно и заједно и побе-

дити! Морамо 
да будемо оп-
тимисти и да 
знамо да колико 
год ова време-
на јесу тешка, 
заједно може-
мо да победимо 
увек, ма каква 
сила да нам се 
супротставља. 
Никада нећемо 
признати једно-
страно прогла-
шену независ-
ност „Косова“, 
никада нећемо 
пристати на 
укидање Репу-
блике Српске, 
гајићемо и него-
вати односе са 
Српском право-
славном црквом 
и поносито се 
звати Србима, 
негујући све оне 
позитивне вред-
ности из наше 
традиције. Сви-
дело се то неко-
ме у иностран-
ству или не. 
Али нека знају, 
у мени и у но-
вој Влади, увек 
ће имати адек-
ватног саговор-
ника, спремног 
да сарађује са 
свима који то 
желе, ма са које 
стране света до-
лазили.

МИЛОш ВУЧЕВИЋ, 
председник Српске напредне странке и 

председник Владе Србије

АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ НАЈБОљИ СРПСКИ ВЛАДАР
-Част ми је што сам 
Вучићев савременик, што 
од њега свакодневно учим 
и називам га својим 
пријатељем. Све што сам 
у политици постигао, 
постигао сам захваљујући 
управо њему, баш као 
и сваки други функционер 
у Србији у последњих 
12 година

»
ДАЋУ СВЕ ОД СЕБЕ ДА СРБИЈА 
ЗАБЕЛЕЖИ ВЕЛИКЕ ПОБЕДЕ И 
ПРЕВАЗИђЕ СТАРЕ И НОВЕ ИЗАЗОВЕ
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Одред војне полиције 
специјалне намене 
„Кобре“ обележио је 

свој дан, у присуству пред-
седника Србије Александра 
Вучића, који је, тим пово-
дом, уручио војну заставу 
Одреда команданту пуков-
нику Дарку ђошићу.

Обраћајући се присутни-
ма, председник Вучић иста-
као да му је велика част што 
је председничком одлуком 
Одреду могао да додели 
војну заставу коју су за-
служили својом професио-
налношћу, дисциплином, 
марљивошћу, посвећено-
шћу и, пре свега, љубављу 

према отаџбини.
„Пуковнику ђошићу ре-

као сам да та застава ника-
да не сме да падне у руке 
непријатељу, баш као ни 

педаљ наше земље Србије. 
Најбољи и највећи гарант 
да се то неће догодити 
јесте ваша и друге јединице 
Војске Србије. Данас није 

лако бити припадник Војс-
ке, припадник јединице Ко-
бре, оних који су нечујни, 
а убојити, оних који мало 
говоре, а много раде. Није 
лако, јер се наша земља на-
лази усред геополитичког 
вртлога, ни крива ни дуж-
на, а притиснута снажније 
него икада, од оних који би 
да јој комадају територију, 
до оних који би да за своје 
грешке кривце пронађу у 
Србији“, рекао је председ-
ник Вучић и додао да је 
зато потребно да снажимо 
војску и улажемо у заштиту 
суверенитета јер само тако 
можемо да одвратимо оне 
који би желели уништење 
Србије.

ВАЖНО ЈЕ ДА МОЖЕМО САМИ 
ДА ЧУВАМО СВОЈЕ НЕБО

КОБРе ОБеЛежИЛе СВОЈ ДАН
БАЊИЦА

БАТАЈНИЦА

Председник Србије Александар Вучић 
обишао је дежурну јединицу ловачке 
авијације ангажовану у систему стално 

задејствованих снага за контролу и заштиту су-
веренитета ваздушног простора Републике Ср-
бије, на аеродрому „Пуковник-пилот Миленко 
Павловић“ у Батајници.

„Данас је приказан само део наших 
унапређених могућности и колико смо про-
менили, не само изглед, већ и ниво фук-
ционалне и оперативне способности наших 
авиона МиГ-29. Имали смо само један апа-
рат када сам био министар одбране, данас 
их имамо 14, а у току је набавка нових, више 
ловачких апарата за Војску Србије“, рекао 

је председник Вучић и додао да набављамо и 
много других ствари и настављамо да снажимо 
нашу војску, а у томе се, пре свега, ослањамо на 
домаћу индустрију и производњу.

„Још много тога морамо да унапређујемо, по-
себно морамо да радимо на беспосадним возили-
ма и беспилотним летелицама. Посебно говорим 
о дроновима, камиказама, извиђачким и осталим. 
Већ за 20 дана видећете прва гађања српских дро-
нова која више нису опитна гађања, већ постају 
део Војске Србије. Први пут ћете видети „комар-
це“ и „осице“, а надам се да ћете до краја видети 
и „гавране“, које праве велику разлику у односу на 

све друге“, нагласио је председник 
Вучић и додао да је важно да мо-
жемо сами да чувамо своје небо. 
Изразио је задовољство због тога 
што је видео и пилоте који су ту 24 
сата, седам дана у недељи, сваког 

дана у години.
„за њих не постоји дан одмора 

или празник, они увек морају да 
буду ту и да брину о безбедности и 
слободи наше земље“, закључио је 
председник Вучић.



ВЕСТИ
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СТРАНАЧКЕ ВЕСТИ

Градска изборна комиси-
ја прогласила је избор-
ну листу „Александар 

Вучић - Београд сутра“ као 
прву проглашену изборну 
листу за изборе за одборни-
ке Скупштине града Београ-
да, расписане за 2. јун 2024. 
године, и на гласачком лис-
тићу биће под бројем 1. Срп-
ска напредна странка, зајед-
но са коалиционим парт-
нерима, предала је раније 
ГИК-у листу „Александар Ву-
чић - Београд сутра“ са око 
20.000 потписа подршке за 
београдске изборе.

Коалицију „Александар 
Вучић - Београд сутра“ чине 
СНС, СПС, СДП Србије, 

ПУПС, зелени Србије, СРС, 
здрава Србија, Јединствена 
Србија, Покрет социјалиста, 
Српска народна партија, 
Српска странка заветници, 
Самостална српска странка и 
Савез војвођанских Мађара.

Кандидат листе „Алексан-
дар Вучић - Београд сутра“ 
Александар шапић изјавио 
је да су београдски избори 
веомо важни и за Београд и 
за Србију јер су, како је на-
вео, због општих дешавања 

дефинисани далеко изнад 
локалних избора.

„Изузетно брзо сакупили 
смо 20.000 потписа у атмос-
фери која је са много више 
ентузијазма и радости него 
прошли пут. Ово су вреднос-
ни избори, ово су национал-
ни избори, избори у којима 
се Србија кроз Београд де-
финише и одлучује којим 
правцем жели да крене“, ре-
као је председник Привреме-
ног органа Града Београда 

и кандидат за градо-
начелника изборне листе 
„Александар Вучић - Београд 
сутра“, Александар шапић, 
након предаје изборне листе.

Такође, поручио је и да 
би највише волео када би на 
овим изборима теме биле ло-
калне, међутим, све указује 
на то да ће оне бити на на-
ционалном нивоу.

„Сви наши конкуренти, и 
на овим и на прошлим избо-
рима, ни трафику нису во-

ИЗБОРИ ЗА гРАД БЕОгРАД2. ЈУН

СНС ПРВА ПРЕДАЛА ЛИСТУ

ПОТПИСИ ПОДРшКЕ
Председник Српске на-

предне странке Милош 
Вучевић присуствовао је 
прикупљању потписа за 
београдске изборе у Об-
реновцу, а у Обреновцу је 
потпис подшке дао и један 
од потпредседника Главног 
одбора СНС Марко Ђурић. 
Потпредседници Главног 
одбора Ана Брнабић, Ирена 
Вујовић и Александар ша-
пић потписали су подршку 
на Савском венцу, док је 
Александар Вучић подрш-
ку потписао у Земуну. По-
ред њега, у Земуну је пот-
пис подршке листи СНС и 
коалиционих партнера дао 
и потпредседник Главног 
одбора СНС др Владимир 
Орлић.

дили, да не причамо о некој 
јединици локалне самоупра-
ве, већој општини или граду. 
Нажалост или на срећу, ово-
га пута теме ће бити далеко 
веће. захваљујући ономе 
што радимо данас, омо-
гућићемо да Београд сутра 
буде и бољи, и лепши, и про-
дуктивнији, и напреднији, и 
инфраструктурно сређенији, 
и економски снажнији, и да 
буде оно што и јесте - ло-
комотива читавог српског 

друштва“, навео је шапић.
Председник Српске на-

предне странке и мандатар 
за састав Владе Србије Ми-
лош Вучевић, у обраћању 
новинарима након предаје 
листе Градској изборној ко-
мисији, одбацио оптужбе да 
је променио пребивалиште 
из Новог Сада у Београд и 
као доказ новинарима пока-
зао своју личну карту.

На питање да прокомента-
рише оптужбе које су стигле 
из Странке слободе и прав-
де, уз тврдње да се Вучевић 
„прикључио фантомским 

бирачима“, председник СНС 
поручио је да су га они по-
бркали са њиховим странач-
ким функционером Борком 
Стефановићем - јер  нити је 
мењао пребивалиште, нити 
се стиди свог имена.

„Јуче сам потписивао до-
кументе, то су коалициони 
споразуми. Ја сам председ-
ник Српске напредне стран-
ке, па сам са свим нашим 
коалиционим партнерима 
потписао документ. Потпи-
сао сам сагласност да може 
моје име да се користи на 
листи, као што су и сви ос-

тали коалициони партнери. 
И потписао сам документ 
да овлашћујемо Дарка Гли-
шића, као председника 
Извршног одбора СНС, да 
може да преда листу“, рекао 
је Милош Вучевић, одгова-
рајући на питања новинара.

Вучевић је потом и показао 
личну карту у којој пише да је 
његов документ издат у По-
лицијској управи Нови Сад.

„Не мењам личну карту, не 
мењам државу и не мењам 
своје пријатеље. То је оно 
што нас разликује“, поручио 
је Вучевић.

ИЗБОРИ У 90 гРАДОВА И ОПшТИНА
Председница Скупштине Србије Ана Брна-

бић расписала је за 2. јун изборе у 66 једи-
ница локалне самоуправе, истог дана када се 
одржавају и београдски избори, пошто је не-
давно Народна скупштина, двотрећинском 
већином, усвојила измене и допуне Закона о 
локалним изборима.

„Као резултат успешног дијалога парла-
ментарних странака, стекли су се услови за 
расписивање избора у 66 јединица локалне 
самоуправе. Радује ме што смо из парламен-
та послали снажну поруку грађанима да смо, 
као њихови изабрани представници, кадри 
да разговарамо и да постигнемо договор 
упркос свим нашим разликама“, рекла је 
Брнабић.

Избори ће бити одржани 2. јуна у следећим 
градовима: Ваљево, Вршац, Зрењанин, Ки-
кинда, Ниш, Нови Сад, Пожаревац, Панчево, 
Сомбор, Сремска Митровица, Суботица, Ужи-
це и Чачак, као и у општинама: Ариље, Али-

бунар, Алексинац, Ада, Апатин, Бачка Топола, 
Бачка Паланка, Бач, Бачки Петровац, Бечеј, 
Бела Црква, Бољевац, Беочин, Босилеград, 
Врбас, Бујановац, Горњи Милановац, Жабаљ, 
Врњачка Бања, Житиште, Ивањица, Инђија, 
Јагодина, Ириг, Кањижа, Ковачица, Ковин, 
Мали Иђош, Нова Варош, Нова Црња, Нови 
Кнежевац, Нови Бечеј, Опово, Оџаци, Пећин-
ци, Пландиште, Прешево, Рума, Рашка, Сви-
лајнац, Сврљиг, Сента, Сјеница, Србобран, 
Сремски Карловци, Стара Пазова, Сурдулица, 
Темерин, Тител, Тутин, Чајетина, Чока и шид.

Такође, гласаће се и за 23 нова сазива 
скупштина градских општина, у Београду 
(Барајево, Вождовац, Врачар, Гроцка, Звез-
дара, Земун, Лазаревац, Младеновац, Нови 
Београд, Обреновац, Палилула, Раковица, 
Савски венац, Сопот, Стари град, Сурчин, 
Чукарица), у Нишу (Медијана, Нишка бања, 
Паилула, Пантелеј, Црвени крст) и у Пожа-
ревцу (Костолац).
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У рубрици 
СНС Панорама 
обавештавамо вас 
о активностима 
општинских и 
градских одбора СНС, 
током претходног 
месеца, у циљу 
бољег живота наших 
суграђана
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1. УБ

Обећање председника Вучића
Председник Општине Дар-

ко Глишић и мештани Пам-
буковице угостили су пред-
седника Србије Александра 
Вучића и и председника Ре-
публике Српске Милорада 
Додика. Председник Вучић 
разговарао је са мештани-
ма Памбуковице и најавио 
потпуну реконструкцију 
регионалног пута ка Убу, у 
дужини од 12 километара, 
до Ђурђевдана. Радови на 
реконструкцији започети су 
48 сати касније, а у првих 
седам километара подразу-
мевају скидање постојећег 
асфалта, израду тампона и 
постављање новог асфалта. 
На наредних пет километара 
радиће се местимично ски-
дање постојећег коловоза, уз 
пресвлачење асфалтом у два 
слоја. Нове електроинстала-
ције постављене су на изводу 
трафостанице 3 у Паљувима.

3. БеЛА пАЛАНКА
предстаВљање на сајму 
туризма у бугарскОј

Туристичка организација ус-
пешно се представила на Сајму 
туризма у Софији, у Бугарској. 
Велику пажњу посетилаца при-
вукла је гастрономска презен-
тација, где су представљени 

брендови сукана баница и јела 
од паприке вртке. штанд Ту-
ристичке организације посетио 
је и амбасадор Србије у Бугарској 
Жељко Јовић, чију подршку Бела 
Паланка има неколико година.

2. СОмБОР
енергетска санација 
кућа и станОВа

У току је замена котларнице 
за грејање стамбених објеката у 
Улици Нике Максимовића, а ра-
дове су обишли градоначелник 
Антонио Ратковић и члан Град-
ског већа Слободан Станић. У 
организацији Асоцијације жена 
ГО, одржане су изложба колача 
и изложба ликовних радова ђака 
првака. члан Градског већа Сава 
Дојић обишао је радове на замени 
вертикалне јавне расвете у Улици 
Мите Поповића. Градоначелник 
Ратковић обишао је радове на 
изградњи паркинга на простору 
некадашњег предузећа „Проку-
пац“ и на изградњи пута од Ба-
чког Моноштора до Купусине. 
Уручени су уговори грађанима 
за енергетску санацију породич-
них кућа и станова, захваљујући 
Граду и Министарству рударства 

и енергетике. У организацији Мз 
Колут и пољопривредника, а уз 
подршку Града, организовано је 
уређење атарских путева. Ми-
нистарство за бригу о породици 
одобрило је Граду средства за 
суфинансирања мера подршке 
породици и деци. У организацији 
Српске читаонице и завичајног 
удружења „Коријени“, одржано 
је тематско вече „Српска, у срцу 
те носимо“. Положени су венци 
поводом обележавања 25. го-
дишњице од злочиначке НАТО 
агресије на СР Југославију. У 
склопу радова на уређењу вр-
тића „Андреј“, замењен је стари 
систем грејања, новим еколошки 
прихватљивијим. Поводом Дана 
жена, функционери ГО СНС обра-
довали су суграђанке поклонима 
обезбеђеним из личних донација.

4. БАБУшНИцА
пОдршка студентима
Потписани су уговори о сти-

пендирању студента који сту-
дирају дефицитарна занимања, 
као и студената чија је најмања 
просечна оцена 8,50. Ово је 
трећа година заредом како ло-
кална самоуправа помаже своје 
академце. Такође, потписани 
су и уговори за суфинансирање 

мера енергетске санације поро-
дичних кућа и станова, из буџе-
та Општине и Министарства 
рударства и енергетике. Путем 
конкурса, одобрено је 11 за-
хтева, а највеће интересовање 
владало је за замену столарије 
и за уградњу топлотних пумпи 
и соларних панела.

Одржана је јавна пре-
зентација просторног 
плана коридора др-
жавног пута Вожд Ка-
рађорђе. Оганизовани 
су штандови поводом 
Међународног дана 
жена. Почели су радови 
на реконструкцији моста 
у МЗ Гараши и на до-
градњи вртића у МЗ Да-
росава и вртића „Сунце“. 
Огранизована је додела 
125 борачких легитима-
ција за учеснике ратова 
деведесетих година, у 
присуству државног се-

кретара Дејана Антића 
и председника Општи-
не Бојана Радовића. 
Пет милиона динара за 
пољопривреднике обез-
беђено је преко Фонда-
ције Ана и Владе Дивац, 
Општине Аранђеловац и 
Регионалне агенције за 
економски развој шума-
дије и Поморавља. Пред-
стављена је илустрована 
монографија о Илији шо-
бајићу. Одржана је коме-
моративна свечаност по-
водом 25. годишњице од 
НАТО агресије.

5. АРАНђеЛОВАц
јаВна презентација прОстОрнОг плана

6. пОжАРеВАц
декОратиВнО ОсВетљење 
зграде начелстВа

Наши чланови, низом активности, обележили су 
Дан жена. Одржан је пријем грађана у просторијама 
СНС у Пожаревцу, а са грађанима је разговарао пред-
седник ГО СНС Миодраг Степановић. Почиње партер-
но уређење „Чикоша“ у центру града. Градоначелник 
Саша Павловић уручио је уговоре грађанима за суф-
инансирање мера енергетске санације породичних 
кућа и станова. Подељене су борачке легитимације. 
Потписан је уговор за суфинансирање реконструкције 
котларнице у Дому ученика Пољопривредне школе. 
Потписан је уговор са Министарством за државну уп-
раву и локалну самоуправу за спровођење друге фазе 
радова на изради амбијенталног осветљења зграде 
Начелства.

7. ћУпРИЈА
Опрема за здраВстВене устанОВе

Помоћница министра за рад, запошљавање, борачка 
и социјална питања Сања лакић и председница Општи-
не Јелена ђулинац уручиле су 37 борачких легитима-
ција. Подељено је 36 ваучера пољопривредницима чија 
су газдинства претрпела штету током прошлогодишњих 
поплава. Потписани су уговори са грађанима за енер-
гетску санацију објеката. Болница је добила дефибри-
латор и апарат за скрининг слуха новорођенчади, а у 
Дому здравља пуштена су у рад два савремена лабора-
торијска анализатора. Најуспешнији основци посетили 
су побратимски град Цеље.

8. пЛАНДИште
преВентиВни прегледи

Поводом Међународног дана жена, органи-
зована је подела цвећа дамама на централном 
градском тргу. Женска футсал екипа Ош „До-
ситеј Обрадовић“ освојила је прво место на 
општинском школском такмичењу и право да 
се такмичи на окружном такмичењу. На основу 
конкурса Министарства заштите животне сре-

дине, нашој Општини додељена су средства 
за уклањање дивљих депонија. Дом за душев-
но оболела лица у Старом лецу, Црвени крст 
Пландиште и завод за трансфузију крви Војво-
дине организовали још једну акцију добро-
вољног давања крви. завршава се уређење и 
опремање зубно-техничке ординације у окви-

ру Дома здравља у Хајдучици, а следе радови 
на уређењу ординације у Јерменовцима. Дом 
здравља организује бесплатне превентивне 
прегледе за мештане. Општинска делегација 
положила је венац на спомен-плочу страдалом 
војнику Саши Јорговану, у знак сећања на жрт-
ве НАТО агресије.
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9. БАЈИНА БАштА
надОграђен деО Вртића

У Предшколској установи „Не-
вен“ завршена је надоградња обје-
кта који је био у најлошијем стању. 
локална самоуправа издвојила је 
средства за реконструкцију при-
земља и доградњу три радне собе, 
купатила, хола и канцеларије за 
васпитаче. На целом објекту урађе-
на је спољна изолација, спуштени 
су плафони у приземљу и урађена 
је нова подстаница за грејање.

10. ДеСпОтОВАц
јединстВенО упраВнО 
местО

Општина и Министарство др-
жавне управе и локалне самоупра-
ве потписали су уговор за финан-
сирање пројекта успостављање Је-
динственог управног места. Сред-
ства у износу од 7.220.880 динара 
иду 90 одсто из буџета Министар-
ства државне управе и локалне 
самоуправе, а преосталих десет 
одсто из општинског буџета.

11. тИтеЛ
пажња за суграђанке

Председник Општине мр Драган 
Божић честитао је Дан жена свим 
припадницама нежнијег пола. Та-
кође, председник Божић и заменик 
Богољуб Марковић посетили су 
фирме „Албо“, „Ћирић агро“ и По-
лицијску станицу у Тителу, и чести-
тали дамама Осми март.

12. СРБОБРАН
пОклОни за даме

Активисти месних одбора Ср-
бобран 1, Србобран 2, Турија и 
Надаљ, поводом Дана жена, орга-
низовали су традиционалне штан-

дове, на којима су дамама делили 
поклоне. Средства за реализацију 
акције обезбедили су чланови и 
симпатизери странке.

15. мАЛИ ИђОш
пОдела ружа

Активисти ОО одржали су штан-
дове у Малом Иђошу, ловћенцу и 
Фекетићу, и дамама делили руже 
поводом Дана жена. чланови ОО 
честитали су почетак месеца Рама-
зана свим припадницима Исламске 
заједнице. Председник Општине 
Марко лазић добровољно је дао 
крв 110. пут и постао још један тихи 
јунак нашег доба.

16. БАч
признање 
за храбре 
ВатрОгасце

Припадници добровољних 
ватрогасних јединица помага-
ли су братству манастира Све-
ти Прохор Пчињски у уређењу 
манастирског комплекса. чет-
ворица чланова Добровољног 
ватрогасног друштва Бач од-
ликована су орденом Њ.К.В. 
Томислава Карађорђевића 
другог и трећег степена за 
учешће у елементарној непо-
годи у Бачкој Паланци и спаса-
вање људи из возила у којима 

су били заробљени. Туристич-
ка организација организовала 
је Бачку куленијаду и кобаси-
цијаду.

17. СмеДеРеВО
изградња путеВа

Радови на изградњи путне ин-
фраструктуре у сеоским месним 
заједницама добро напредују, 
захваљујући повољним времен-
ским приликама. Радове је обишла 
градоначелница Јасмина Војино-
вић и поручила мештанима да се 
побољшавају услови за одвијање 
саобраћаја, али и услови за живот 
свих становника.

20. пРОКУпље
дан сећања на 
натО агресију

Централна манифестација 
Дана сећања на жртве НАТО аг-
ресије 1999. године, одржана је 
у Прокупљу, на Тргу Топличких 
јунака. Почаст страдалима ода-
ли су председник Србије Алек-
сандар Вучић, председник Репу-
блике Српске Милорад Додик, 
патријарх српски Порфирије, 
министри у Влади Србије, народ-

ни посланици, чланови породи-
ца страдалих у НАТО агресији, 
представници Града Прокупља и 
топличких општина, више хиљада 
грађана из читаве Србије, Црне 
Горе, Северне Македоније. ло-
кална самоуправа, у сарадњи са 
предузећима „Пор Вернер и Ве-
бер“ и ЈКП „Водовод“, започела 
је велику акцију чишћења дивљих 
депонија на сеоском подручју. 
Прва је санирана депонија у 
Горњој Коњуши, а биће очишћена 
сва сметлишта.

22. ЛАЈКОВАц
стипендије за студенте

Активисти ОО редовно су одр-
жавали штандове, делили „СНС 
Информатор“ и пропагандни ма-
теријал, док су функционери раз-
говарали са суграђанима. Посебна 
пажња посвећена је обележавању 
Осмог марта, када су наши акти-
висти дамама делили пригодне 
поклоне. локална самоуправа 
потписала је уговоре о стипен-
дирању 97 студената. Председ-
ник Општине Андрија Живковић 
обишао је завршне радове на ре-
конструкцији терена ФК Желез-
ничар. Обележена је 25. годишњи-
ца НАТО агресије, а председник 
Живковић и делегација Полицијс-
ке станице положили су венце на 
спомен-обележје. На иницијативу 
председника Мз Боговађа Ненада 
Митровића, организовано је про-
лећно уређење центра овог места.

23. АДА
нОВи кОшаркашки 
терен

Уз подршку Покрајинског се-
кретаријата за спорт и омладину, 
у рекреативном центру биће из-
грађен мултифункционални ко-
шаркашки терен. Пројекат обухва-
та изградњу отвореног кошаркаш-
ког терена са бехатон прилазом 
игралишту, постављање клупа 
и корпи за отпатке, изградњу 
ивичњака и ограде терена, као и 
измештање постојећих рефлекто-
ра и постављање нових кандела-
бера.

14. ВАљеВО
пОсета ане брнабић
Председница Народне 

скупштине Србије Ана 
Брнабић обишла је два 
нова вртића „Мали принц“ 
и „Палчица“, заједно са ми-
нистаркама Даријом Кисић 
и Славицом Ђукић Дејано-
вић и градоначелником Ла-
заром Гoјковићем. Новац 
за опремање донирала је 
Фондација Новак Ђоковић, 
а реч је о суми већој од 18 
милиона динара. 

Представљањем из-
ложбе „Ваљево и ваљев-
ски крај на размеђу векова 
(1870-1970)“ и истоиме-
не књиге аутора Дејана 
В. Поповића, а поводом 
обележавања Дана гра-
да, свечано је отворена 
нова Градска галерија. 
Реконструисани објекат 
некадашње Ваљевске 
банке, који се простире на 140 квадрата, поверен 
је коришћење Народном музеју Ваљево. Градона-

челник Лазар Гојковић и министарка Дарија Кисић 
потписали су уговор за изградњу мултифункцио-
налног игралишта за децу у Парку пећина.

18. НОВИ САД

нОВи и ренОВирани Вртићи

13. КРУшеВАц
дружење са суграђанкама

Борачке легитимације за 
учеснике ратова 1990-1992. го-
дине уручили су помоћница ми-
нистра Сања Лакић и председ-
ник Општине Милош Марков. 
Отворена је нова Зелена пијаца 
у Опову, рађена по европским 
стандардима, са свим атести-
ма за сваки део објекта. Поред 

отвореног, постоји и затворени 
део пијаце са могућношћу да се 
у будућности направи и млечна 
пијаца. Уређен је и околни прос-
тор, где је направљен паркић са 
пратећим мобилијаром, асфал-
тирана је улица и поплочан пар-
кинг, а изграђен је и колектор за 
одвод атмосферских вода.

21. OпОВО
нОВа зелена пијаца

Градоначелник Милан Ђурић посетио 
је новоизграђени вртић на Грбавици и по-
ручио да су у току још два значајна проје-
кта - доградња и опремање објекта у 
Ковиљу и реконструкција објекта на Кли-
санском путу. У оквиру пројекта „Мала 
дечија игралишта са апликацијама“, по-
стављени су нови простори за игру у МЗ 
Сајлово, Адице и Петроварадин. Градо-
начелник је обишао школу у Футогу, где 
се изводе радови на доградњи школске 
зграде и изградњи спортске сале, а пре-
тходно је посетио и Дом за старије и 
пензионере у Футогу. Обишао је и рекон-
струисани објекат МЗ Лединци и учест-
вовао у акцији чишћења и уређења Бе-
гечке јаме. Градоначелник Ђурић и пред-
седник Покрајинске владе Игор Мировић 
обишли су пројекте које заједнички реа-
лизују Град и Покрајина - уређење школа 
у Каћу, Студентског културног центра, 
парка код СПЕНС-а, зграде „Студија М“, 
Алмашког краја... Окончана је прва фаза 
изградње бициклистичке стазе Нови Сад 
- Руменка - Ирмово - Кисач - Ченеј. Отво-
рен је нови простор Удружења „Чепом до 
осмеха“. Градоначелник је присуствовао 
и почетку акције уређења јавних површи-

на у граду. Поводом Међународног дана 
жена, активисти свих МО делили су руже 

суграђанкама и садили цвеће на јавним по-
вршинама.

У просторијама стран-
ке организовано је дру-
жење са најмлађим и 
најстаријим чланицама 
месних одбора и коктел 
поводом Међународног 
дана жена. Захвалнице 
за допринос оснаживању 
Града за 2023. годину 
уручене су Невени Ђурић, 
Јасмини Палуровић, Сне-
жани Радојковић, Мар-
тини Манојловић, Ради 
Јоксимовић Змејкоски, Је-
лени Мијаиловић, Весни 
Чабрић и Маријели Нагу-
лић. И ове године, крушевачки напредња-
ци организовали су традиционалну поделу 
садница воћа и ружа суграђанкама на пла-
тоу Дома синдиката. Наши активисти подр-
жали су акцију добровољног давања крви. 
У оквиру Фондације за српски народ и др-

жаву, одржан је концерт „Путевима српских 
лепота“, у извођењу уметника Љубице Вра-
неш, Драгољуба Бајића и Весне Ђурковић. 
Градски одбор СНС посетила је Наташа Ста-
нисављевић, а састанку су присуствовали 
Иван Манојловић, Ненад Дејановић, Невана 

Ђурић и бројни омладинци. У присуству ми-
нистара Горана Весића и Јелене Танасковић, 
пољопривредницима су уручени заштитни 
рамови за тракторе како би се смањила мо-
гућност повреда возача у случају превртања 
трактора.

19. зРењАНИН
престОница 
културе 2025.

Министарка културе Маја 
Гојковић и градоначелник Симо 
Салапура потписали су уговор 
за пројекат „Престоница кул-
туре Србије 2025. године“. Ми-
нистар Никола Селаковић оби-
шао је продајну изложбу рукот-
ворина ОСш „9. мај“ и посетио 
Удружење за помоћ ментално 
недовољно развијеним особама 
„Сунцокрет“. Такође, најавио је 
изградњу примарне и секундар-
не мреже и нова асфалтирања у 
Михајлову. Министарка Дарија 
Кисић уручила је представни-
цима 68 локалних самоуправа, 
међу којима је и зрењанин, 
уговоре о суфинансирању ло-
калних пронаталитетних мера 
и пројеката. У плану je уређење 
вртића у насељеним местима. 
Салапура је посетио радове на 
изградњи вреловодне мреже 
у улици Коче Коларова. шко-
ла у Белом Блату добиће нове 
прозоре захваљујући донацији 
Амбасаде Бугарске. Град и Ми-
нистарство заштите животне 
средине потписали су уговор 
за смањења загађења ваздуха 
за домаћинства. Активисти ГО 
СНС организовали су инфор-
мативне штандове и суграђан-
кама, уз пригодне поклоне, чес-
титали Међународни дан жена. 
Представници ГО СНС одали су 
почаст жртвама НАТО агресије.

ГРАДОНАчлНИК МИлАН ђУРИЋ НА ОТВАРАЊУ НОВОГ ОБЈЕКТА ПУ
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25. гОЛУБАц
рекОнструкције у 
ВОјилОВу и дОњОј 
крушеВици

У Мз Војилово у току је рекон-
струкција крова на згради Дома 
културе, а у Мз Доња Крушевица 
реконструкција просторије Месне 
заједнице.

26. СРемСКИ 
КАРЛОВцИ
пОдела ружа и 
страначкОг материјала

чланови ОО СНС обележили су 
Међународни дан жена поделом 
ружа на тргу. Такође, организовали 
су дружење активиста са грађанима 
и поделу страначког материјала.

27. СРемСКА 
мИтРОВИцА
ОбнОВа дечијих 
игралишта

Туристичка организација ус-
пешно је промовисала наш град 
на Међународном сајму туризма у 
Бањалуци. Приликом посете Срем-
ској Митровици, министарка Ире-
на Вујовић најавила је уклањање 
дивље депоније у лаћарку. заједно 
са градоначелницом Светланом 
Миловановић, министарка Вујо-
вић посетила је и Раденковић, где 

је Министарство финансирало 
уградњу система грејања на би-
омасу и гас у зграду школе. Око 
1.500 предузетница из земље и ре-
гиона умрежено је у оквиру „Прве 
дигиталне платформе женског биз-
ниса“, која је представљена у Мит-
ровици. Поводом обележавања 
25. годишњице од НАТО агресије, 
представници локалне самоупра-
ве положили су цвеће на спомен-
обележје погинулима. Градска уп-
рава покренула је иницијативу за 
унапређење дечијих игралишта у 
Мз Сутјеска и Мз Мартинци, као и 
за инклузивно дечије игралише код 
ПСЦ „Пинки“.

28. тРгОВИште
пОдела цВећа 
суграђанкама

Трговиште је обележило 80 го-
дина од оснивања Осме српске 
ударне бригаде уз полагање ве-
наца и свечаност у Дому културе, 
којој су присуствовали и високи 
државни функционери. Активисти 
ОО СНС делили су цвеће припад-
ницама лепшег пола на штанду по-
водом Дана жена.

29. шИД
пОклОни за даме

Председник ОО СНС зоран 
Семеновић сваког понедељка и 
четвртка разговара са грађанима у 

страначким просторијама. Поводом 
Међународног дана жена, Семе-
новић и чланови ОО делили су су-
грађанкама поклоне и цвеће, који су 
обезбедили из личних прилога. Та-
кође, Семеновић и његови сарадни-
ци обишли су објекте Предшколске 
установе и Дома здравља, и дама-
ма запосленим у овим установама 
честитали празник. започета је са-
нација коловоза на делу државног 
пута и обезбеђена су средства за 
уређење дворишта Музичке школе 
„Филип Вишњић“.

31. ВЛАДИмИРцИ
Обилазак угрОжених 
пОрОдица

Активисти ОО СНС наставили 
су да обилазе социјално угрожене 
породице и одржавају штандове на 
којима су делили страначки мате-
ријал и разговарали са грађанима. 
Амбасада Јапана донирала је Дому 
здравља ултразвучни апарат са че-
тири сонде. Општина и Туристич-
ка организација организовале су 
излет за 650 жена поводом Осмог 
марта. Општина је потписала уго-
вор са Министарством заштите жи-
вотне средине за суфинансирање 

превенције нелегалног одлагања 
отпада и за његово уклањање, 
а доделила је и 12 плацева и по 
500.000 динара за куповину грађе-
винског материјала младима који 
желе да направе куће у Влади-
мирцима. Реконструисана је нис-
конапонска мрежа у Мз Скупљен, 
Белотић, лојанице и Вукошић. Пот-
писани су уговори о финансирању 
спортских удружења.

32. СУБОтИцА
асфалтирање улица

Градоначeлник Стeван Бакић и 
дирeктор ЈП за управљањe путe-
вима Огњeн Голубовић обишли су 
завршнe радовe на асфалтирању 
у љeрмонтовој улици. „Наставља 
сe сарадња измeђу Града и Управe 
за капитална улагања АПВ закљу-
чивањeм уговора о додатних 150 
милиона динара за изградњу са-
обраћајнe инфраструктурe у на-
шeм граду“, рeкао јe Бакић и навeо 
да сe трeнутно ради пројeктно-
тeхничка докумeнтацијe за 21 ули-
цу. У Градској кући додeљене су 
награде најуспeшнијим основцима 
и срeдњошколцима на окружним 
такмичeњима из матeматикe. Хe-

мијско-тeхнолошка школа обeлe-
жила јe 125 година постојања. 
Одржан јe Интeрнационални 
супeр енпи каратe куп, на којем сe 
надмeтало вишe од 1.000 такмича-
ра из осам зeмаља.

40. мАЛИ зВОРНИК
улагање у туризам

У нашем граду обележен је Дан 
науке и иновација, у организацији 
Министарства науке, технолош-
ког развоја и иновација. У склопу 
побољшања туристичке понуде, 
отвара се Туристички инфо центар 
у центру града, планирана је из-
градња пешачке стазе до археолош-

ког налазишта „Орловине“ и поста-
вљање инфо табли за презентацију 
археолошког садржаја. Предстоји 
и набавка електричних бицикала, у 
сврху промоције бициклизма поред 
зворничког језера, као и куповина 
чамаца, педалина и пловила за во-
жњу посетилаца језером.

41. ВРАње
разгОВОр са грађанима

чланови Савета за социјална 
питања посетили су социјално уг-
рожену породицу у Врању. Циљ  
акције је да се упознамо са пробле-
мима са којима се суграђани суоча-
вају и покушамо да им помогнемо.

42. КОВИН
дОнација за шкОлу 
у мрамОрку

Хуманитарна организација 
„лајфлајн чикаго“ и Фондација 
Њ.К.В. Принцезе Катарине купи-
ли су нове музичке инструменте 
за школу у Мраморку. Психолози, 
радни терапеути и медицинске 
сестре из Специјалне болнице за 
психијатријске болести присуство-
вали су радионици о употреби арт 
терапије у раду са корисницима 
психијатријских услуга. Обеле-
жили смо Светски дан поезије у 
друштву корисника из Установе за 
пружање дневних услуга социјалне 

заштите „ласта“, а омогућили смо 
им и да посете Храм Светог Саве и 
упознају Његову светост патријар-
ха српског Порфирија. Одржани су 
Ковински позоришни сусрети.

43. тРСтеНИК
дОбрОВОљнО даВање 
крВи

чланице уније жена ОО СНС 
подржале су акцију добровољног 
давања крви, коју су покренули 
напредњаци Расинског округа. 
Традиционално, поделом цвећа, 
чланови ОО СНС честитали су 
Међународни празник жена су-
грађанкама.

30. ВРњАчКА БАњА
гОндОла „нОВак ђОкОВић“

Општина је ставила на јав-
ни увид нацрт плана детаљне 
регулације будуће гондоле, 
која ће на траси од скоро седам 
километара повезати центар 
Бање и планину Гоч. Почетни 
планирани капацитет жичаре 
је 1.200 посетилаца, а крајњи 
2.400 посетилаца на сат. Гон-
дола ће имати кабине које могу 
да приме 10 путника. На тра-
си су планиране три станице 
(Врњачка Бања центар, Липова, 
Гоч). План је израдило преду-
зеће „Сет“ из шапца, а гондола 
ће носити име „Новак Ђоко-
вић“ и градиће се у партнер-
ству са породицом Ђоковић. 
Обележен је Дан сећања и 25. 
годишњица од НАТО агресије 
на Србију. Председник Општи-
не Бобан Ђуровић потписао 
је у Министарству заштите 

животне средине уговор за 
замену котларница у школама 
у Бањи, Новом Селу и штул-
цу. Реализована је друга фаза 
ревитализације Централног 
бањског парка, у сарадњи са 
овим  Министарством. СКГО 
организовала је скуп посвећен 
Етичком кодексу функционера 
локалне самоуправе. Врњачка 
Бања једна је од 12 потписница 
уговора за унапређење при-
мене принципа доброг упра-
вљања у локалним самоупра-
вама. Туристичка организација 
представила је своју понуду на 
Међународном сајму туризма 
у Бањалуци. Одржан је Сајам 
народног стваралаштва, прела, 
посела и старих заната. Акти-
висти ОО подржали су акцију 
добровољног давања крви у 
Липови.

КиМ
ученици из кОсОВскОг пОмОраВља у беОграду

Градоначелнику Горану Цве-
тановићу уручена је статуета 
Капетан Миша Анастасијевић 
као најбољем градоначелни-
ку у Србији. Град Лесковац и 
Општина Струмица из Северне 
Македоније потписали су спо-
разум о братимљењу. Градона-
челник Цветановић обишао је 
погон турске компаније „Ерен-
ли“ и дистрибутивни центар 
компаније „Статовац“. Изводи 
се редовна рехабилитација пу-
тева и улица, као и изградња 
потпорног зида у Делиградској 
улици. Завршена је трим стаза 
на брду Хисар и постављање 
осветљења на мосту у Улици 
др Јована Кашиковића. Уру-

чени су уговори о спровођењу 
мера енергетске санације, уго-
вори за подршку микро и ма-
лим бизнисима и потписан је 
уговор са организацијом АСБ 
за уређење Прихватилишта за 
жене и децу жртве насиља у 
породици. Лесковац је посетио 
амбасадор Мађарске Јожеф 
Мађар, у Културном центру 
отворена је изложба, обеле-
жен је Светски дан вода, по-
ложени су венци на споменик 
страдалима у НАТО агресији... 
Чланови Уније младих ГО СНС 
делили су „СНС Информатор“ 
и разговарали са суграђанима 
поводом Међународног дана 
ретких болести.

24. ЛеСКОВАц
ОсВетљење мОста и трим стаза

37. ЛепОСАВИћ
Обилазак шкОла 
и Вртића

заједно са председником При-
временог органа зораном То-
дићем и његовим сарадницима, 
помоћница директора Канцела-
рије за КиМ Светлана Миладинов 
обишла је три предшколске уста-
нове, две основне и средње шко-
ле и Дом здравља.

38. ИСтОК
кућа за кОматОВиће

Повратничкој породици Вељка 
Коматовића, који живи са четво-
ро деце и супругом у месту Жач, 
Канцеларија за КиМ саградила је 
кућу. Њих је обишла и помоћница 
директора Канцеларије за КиМ 
Јелена Стојковић и навела да ће 
држава Србија увек бити уз свој 
народ.

39. зУБИН пОтОК
разгОВОр са грађанима

Помоћница директора Канцела-
рије за Косово и Метохију Светла-
на Миладинов посетила је Општи-
ну зубин Поток како би сагледала 
потребе здравствених, образовних 
и установа социјалне заштите, и 
разговарала са грађанима.

У организацији Канцеларије за 
КиМ, у Београду је боравило сто-
тину ученика основних школа из 
српских средина са Косова и Ме-
тохије, који су, у пратњи дирек-
тора Канцеларије за КиМ Петра 
Петковића, обишли центар гра-
да, храм Светог Саве и Зоолошки 
врт. Такође, малишане је угостио 
и председник Србије Александар 
Вучић у згради Председништва и 
захвалио им се на љубави према 
својој држави.

„Драга децо из свих делова 
Косова и Метохије, наше Србије, 

добродошли у други део наше 
Србије. Хвала вам што сте данас 
овде са нама, у Београду, на 20. 
годишњицу страшног погрома 
српског становништва у јужној 
српској покрајини, који истом 
жустрином и жестином траје и 
данас 20 година касније. Чак ни 
методе не мењају много. Уз исту 
сладострасну подршку оних 
који су их подржавали бомбама 
1999. године, само мало увије-
није, у неку другачију форму“, 
поручио је, том приликом, пред-
седник Вучић.

35. КОСОВСКА мИтРОВИцА
садржаји за младе
Представници Канцеларије за 

Косово и Метохију, руководилац 
групе за привреду и економски 
развој Марија Вујовић и руково-
дилац групе за пољопривреду 
Тања Јурић Тркуља посетиле су 
Канцеларију за младе, у оквиру 
које су организовани садржаји 
за младе едукативног, културног 
и спортског карактера. Пола-
гањем венаца код споменика на 
Тргу браће Милић, обележено 

је 25 година од почетка НАТО 
бомбардовања и одата је по-
шта настрадалима. Помоћница 
директора Канцеларије за КиМ 
Светлана Миладинов посетила је 
Клиничко-болнички центар и ис-
такла да је циљ посете да, зајед-
но са представницима здрав-
ствених установа, размотри шта 
је све неопходно додатно уради-
ти да би српски народ имао бољу 
здравствену заштиту.

36. гРАчАНИцА
ОткриВен спОменик жртВама пОгрОма
У Дому културе 

одржана је Академија 
посвећена Мартов-
ском погрому 2004. 
године, којој је прет-
ходио парастос у ма-
настиру Грачаница и 
откривање споменика 
жртвама овог неми-
лог догађаја. Испред 
Дома културе и умет-
ничке инсталације 
„Мисинг“, учесници 
догађаја положили 
су беле руже, а затим 
је откривен споменик 
жртвама.

33. ВУчИтРН
Обилазак 
земљОрадничке 
задруге

Представници Канцеларије за 
КиМ обишли су Земљорадничку 
задругу „Опстанак“ у Прилужју. 
Председник Привременог ор-
гана Милан Костић захвалио се 
представницма Канцеларије за 
КиМ и држави Србији која, како 
је рекао, даноноћно ради на 
стратешком циљу да Срби оста-
ну на КиМ.

34. зВечАН
пОсета шкОлама

Помоћница директора 
Канцеларије за КиМ Свет-
лана Миладинов поручила 
је да Канцеларија за КиМ 
наставља да подржава све 
здравствене и образовне ин-
ституције на Косову и Мето-
хији, како би се народ осећао 
боље и сигурније. Мила-
динов, након посете КБЦ 
Косовска Митровица, Ош 
„Свети Сава“ у Жеровници и 
Дому здравља звечан, у Ко-
совској Митровици обишла 
је Ош „Бранко Радичевић“, 
Медицинску школу са домом 
ученика и Ош „Свети Сава“.

ПЕТАР ПЕТКОВИЋ СА МАлИшАНИМА
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45. ИРИг
пречистач Отпадних 
ВОда у Врднику

Дани вина одржани су у Ривици, 
у организацији завичајног друштва 
„Фрушкогорје“, Месне заједнице и 
Туристичке организације. У Срп-
ској читаоници организован је про-
грам намењен дамама запосленим 
у Општинској управи, уз симболи-
чне поклоне поводом Дана жена. 
четврту годину за редом спро-
вешће се пројекат замене столарије 
и котлова у приватним домаћин-
ствима. Потписан је уговор о из-
градњи пречистача отпадних вода 
у Врднику, који у целости финанси-
ра Покрајинска влада. Председник 
Покрајинске владе Игор Мировић, 
у пратњи председника Општине 
Тихомира Стојаковића и заменика 
Миодрага Бебића, посетио је СБ 
„Термал“. И ове године, Општина 
финансира одржавање матурске 
вечери за свршене основце. Поче-
ло је уређење паркинг простора у 
центру града.

46. ВеЛИКА пЛАНА
дан ОтВОрених Врата 
сВаке среде

Председник Општине Стра-
хиња Павешковић потписао је уго-
вор о суфинансирању унапређења 
система јавног осветљења приме-
ном уређаја за уштеду електричне 
енергије, као и уговор о суфинан-
сирању мера популационе поли-
тике. Министарка здравља Даница 
Грујичић уручила је два дефибри-
латора Дому здравља. Обележили 

смо Дан почетка агресије НАТО 
пакта на нашу земљу 1999. го-
дине. Председник Павешковић 
присуствовао је обележавању го-
дишњице Центра за породични 
смештај деце у Милошевцу. Сваке 
среде у месецу, представници из-
вршне власти организују Дан от-
ворених врата и позивају грађане 
да изнесу своје проблеме.

47. СВИЛАЈНАц
Одлазак на кОнцерт 
класичне музике

Осмомартовска прослава за 
наше пензионерке одржана је у 
организацији Корисничког центра, 
где је око 500 најстаријих суграђан-
ки уживало у дружењу. Општина 
организује бесплатну припремну 
наставу из српског језика и матема-
тике за осмаке, за полагање заврш-
ног испита и упис у средње школе. 
Традиционални Покладни маскен-
бал окупио је око хиљаду Свилајн-
чана и њихових гостију. Општина је 
организовала одлазак на концерт 
класичне музике, пијанисте Сте-
фана ђоковића у Београду, за 130 
ученика из средњих школа и из 
Основне музичке школе „Божидар 

Трудић“. Концерт је одржан у окви-
ру пројекта „На крилима музике“, 
под покровитељством прве даме 
Тамаре Вучић.

50. жАБАРИ
брз интернет у селима

Министар информисања и те-
лекомуникација Михаило Јова-
новић посетио је село Полатна, 
поводом завршетка изградње 
широкопојасне комуникационе 
инфраструктуре у овом месту, коју 
организује ресорно Министар-
ство. Прве две фазе пројекта 
обухватиће више од 700 рурал-
них насеља и више од 120.000 
домаћинстава, док ће завршетком 
треће фазе, до краја 2025. године 
више од 99 одсто домаћинстава у 
Србији имати брз фиксни приступ 
интернету. Процењена вредност 
пројекта је око 500 милиона евра, 
од чега је 250 милиона евра под-
стицај државе, а 250 милиона евра 
инвестираће оператори електрон-
ских комуникација.

51. КИКИНДА
атмОсферска канали-
зација

завршена је изградња атмос-
ферске канализације у деловима 
улица Душана Васиљева, Јаше То-
мића, Браће лаковић и Семлачке у 
Кикинди. Град Кикинда обезбедио 
је комплете интерактивних књига 
са QR кодовима свим вртићима 
Предшколске установе „Драгољуб 
Удицки“. У Спортском центру 
„Језеро“ постављена је покретна 
рампа за спуштање у воду особа 
са инвалидитетом у затвореним 
базенима.

52. ЛОзНИцА
сВет жена

Одржана је манифестација 
„Свет жена“, коју организује 
Центар за културу под покрови-
тељством Градске управе. Мани-
фестацију је отворила Тамара Ву-
чић, супруга председника Србије 
Александра Вучића, родом из лоз-
нице, и истакла важност образо-
вања и солидарности међу жена-
ма. Министар Никола Селаковић 
посетио је Специјалну болницу за 
рехабилитацију „Бања Ковиљача“. 
Поводом Дана жена, функционе-
ри и активисти ГО СНС делили су 
цвеће суграђанкама на више лока-
ција. У Мз Јошева асфалтирана je 
Улица Булатовац. Након дводне-
вног заседања локалног парла-

мента, усвојен је буџет за 2024. 
годину, као и План развоја за не-
редних шест година, Стратегија 
урбаног развоја за наредних десет 
година, као и програми пословања 
јавних предузећа и установа.

54. ОСечИНА
нОВи асфалт

Асфалтирани су улица на Ос-
тружањском путу и прелаз преко 
новог моста на обилазници око 
Осечине. Министар државне уп-
раве и локалне самоуправе др 
Александар Мартиновић обишао 
је радове на ОВЦ „Браћа Недић“, 
предузеће „Крушик пластика“ и 
домаћинство Драгана Филипо-
вића у лопатњу.

55. УжИце
престОница културе 
србије 2024.

У плану је увођење новог об-
разовног профила, металуршког 
техничара, у систему дуалног об-
разовања, и изградња Регионалног 
тренинг центра у оквиру Ваљаони-
це бакра Севојно. Градоначелница 
др Јелена Раковић Радивојевић 
посетила је новоосновано удру-
жење сеоских жена у Горјанима. 
Град Ужице и званично је постао 
Престоница културе Србије 2024. 
године. Градоначелница је отво-
рила изложбу коју је, у оквиру ма-
нифестације „Да се не заборави“ у 
Народном музеју, уприличило Уд-
ружење ветерана посебних једи-
ница полиције. Почела је изградња 
сувенирнице на Старом граду. По-
водом Међународног дана жена, 
активисти ГО СНС делили су руже 
дамама на неколико локација.

56. пРИБОЈ
рекОнструкција улица и 
путеВа

Министар за равномерни регио-
нални развој Един ђерлек посетио 
је Прибој поводом реконструкције 
главне улице у старом делу града, 

за који је Министарство издвојило 
20,8 милиона динара. У Прибоју 
је до краја марта асфалтирано 12 
километара путева. захваљујући 
средствима државе Србије и 
обећању председника Вучића, у Мз 
Крајачиновићи гради се модерна 
саобраћајница, која ће житељима 
најудаљенијих села, поготово на 
рубним деловима са Црном Гором 
и БиХ, приближити центар општи-
не и суседне градове. Економски 
саветник Амбасаде шпаније Хосе 
лопес Томас де Каранса посетио 
је Прибој и са челницима локалне 
самоуправе разговарао о новим ви-
довима економске срадње.

57. ВЛАСОтИНце
уређење дВОришта 
Вртића

Општина Власотинце добила 
је близу девет милиона динара за 
уређење дворишта вртића „Дечја 
радост“ на конкурсу Министар-
ства за бригу о породици и де-
мографију, а остатак износа је из 
средстава локалне самоуправе. 
Млади окупљени у 21 неформал-
ној групи добили су ваучере за 
реализацију тзв. малих пројеката 
на конкурсу Фондације Ана и Вла-
де Дивац и Општине, уз подршку 
ГИз-а. Власници 49 домаћинстава 
добили су уговоре за енергетску 
санацију кућа и станова. Општина 
Власотинце је друга локална само-
управа у Србији која је обезбедила 
простор на платоу у центру града 
за метално срце за пластичне че-
пове. Спортска удружења и клубо-
ви, њих 33, добили су 45 милиона 
динара за своје програме у 2024. 
години.

58. БеОчИН
Обележен дан жена

чланови ОО СНС, поводом 
Међународног дана жена, делили 
су цвеће суграђанкама у центру 
Беочина и Раковца, а организова-
ли су и дружење за своје чланице, 
уз вечеру и музику.

60. АЛИБУНАР
уређење атарских 
путеВа

Велики број пољопривредни-
ка прикључио се акцији уређења 
атарских путева, како би прилази 
до њива били приступачнији и без-
беднији. Председница Општине 
зорана Братић, министарка Слави-
ца ђукић Дејановић и представник 
извођача радова потписали су уго-
вор о изградњи вртића у Банатском 
Карловцу. Активисти Савета за 
младе, у сарадњи са члановима ФК 
„Банатул“ локве, офарбали ограду 
око терена, покосили траву и уре-
дили околину игралишта. Након 
прве фазе радова на рехабилита-
цији путева и улица у местима Вла-
димировац, Добрица, локве и Се-
леуш, које су финансирали Општи-
на и Управа за капитална улагања 
АПВ, наставља се поправка путева 
и у Николинцима, Селеушу, Ба-
натском Карловцу, Алибунару и 
Новом Козјаку. Такође, у току је 
замена старих сијалица јавног ос-
ветљења новим лЕД осветљењем. 
Дом здравља богатији је за још јед-
но санитетско возило, ултразвучни 
апарат и мамограф. У локвама је 
одржана шварглијада.

61. РАчА
игралиште у селу 
бОшњане

Општина је потписала уговор 
за опремање игралишта у селу Бо-
шњане са Министарством за бригу 
о породици и демографију. Функ-

ционери и активисти ОО СНС тра-
диционално су, на Међународни 
дан жена, уз мали знак пажње, по-
дсетили све даме колико су важан 
део нашег друштва.

62. НОВА цРњА
купОВина кућа на селу 
за младе

Поводом Дана жена, чланови 
ОО СНС обезбедили су пригодне 
поклоне чланицама и суграђанка-
ма. И ове године, влада велико ин-
тересовање младих за останак на 
селу, те су отпочели са предајом 
захтева за куповину куће са окућ-
ницом путем конкурса Министар-
ства за бригу о селу.

63. КОВАчИцА
прОјекти за 
канализацију и 
пречистач ВОде

чланови ОО СНС делили су су-
грађанкама цвеће поводом Дана 
жена. Радови на унапређењу без-
бедности у саобраћају наставље-
ни су постављањем саобраћајне 
сигнализације у Дебељачи. Одр-
жан је радни састанак поводом 
израде пројекта за изградњу ка-
нализационе мреже у Ковачици 
и Дебељачи и поводом израде 
пројекта за пречистач отпад-
них вода. Израду ових пројеката 
финансира мађарска агенција 
за подстицај извоза ХЕПА, зах-
ваљујући оквирном међудржав-
ном споразуму између влада Ср-
бије и Мађарске.

48. цРНА тРАВА
бОља безбеднОст у саОбраћају
Чланови Савета за унапређење безбедности саобраћаја, зајед-

но са Агенцијом за безбедност саобраћаја, а у оквиру акције 
„Пажљивкова правила у саобраћају“ намењене најмлађима, посе-
тили су школу и вртић у Црној Трави. Најмлађима је одржан час 
на тему безбедности у саобраћају, подељене су књиге и бојанке, и 
организована је показна вежба безбедног прелажења улице.

49. гОРњИ мИЛАНОВАц
радОВи на Вртићу

Oпштина је угостила 14 
председника општина и гра-
доначелника које су, са Ми-
нистарством државне управе 
и локалне самоуправе, пот-
писале уговоре о расподели 
бесповратних средстава ус-
постављање и унапређење 
јединственог управног мес-
та. Општина је била домаћин 
и Каравана женског пре-
дузетништва. Председник 
Општине Дејан Ковачевић 

посетио је мештане улица Гос-
подара Јеврема, Кнегиње Љу-
бице и Господара Јована који 
ће, после 30 година чекања, 
добити нови асфалт и канали-
зациону мрежу. Надлежнима у 
Центру за социјални рад уру-
чени су кључеви новог „сузу-
ки“ аутомобила за лакшу ко-
муникацију са становницима 
најудаљенијих села. Изградња 
дечијег вртића у Невадама 
тече планираном динамиком.

44. КРАљеВО
нОВи мОст кОд манастира 
ВОљаВча

Министарство државне уп-
раве и локалне самоуправе 
одобрило је средства за из-
градњу дечјег игралишта у 
Рибници. Мештани Тавника 
ускоро добијају нови мост код 
манастира Вољавче, односно 
приводе се крају радови на 

изградњи моста на месту ста-
рог, који је потпуно уништен 
у бујичним поплавама. На ре-
довном састанку ГО СНС раз-
говарало се о текућим инвес-
тиционим питањима важним за 
град и о актуелној политичкој 
ситуацији.

59. зАЈечАР
ОбнОВа крОВа зграде 
градске упраВе

53. ВРшАц
акција пОшумљаВања
Свечано су уручене борач-

ке легитимације за 45 бораца. 
Одржана је манифестација 
Дани младих вина у Гудурици. 
ЈКП „Други октобар“ наставља 
са санирањем јавних чесми и 
фонтана и са радовима на ин-
фраструктури код подвожњака 
на Београдском путу. Потписан 
је споразум о реализацији про-
грама „За чистије и зеленије 
школе Војводине. Петокрака 
раскрсница на Маргитском на-
сељу постаје кружни ток, а ра-
дове је обишла градоначелни-
ца Драгана Митровић. Уређује 

се тротоар у Гундулићевој ули-
ци у Вршцу. Пројекат „Пажљив-
кова смотра“ организован је у 
свим вртићима и у 11 основних 
школа. Град и Удружење „Из 
принципа“ организовали су 
садњу младог дрвећа. Вршачки 
напредњаци, уз чај и кафу, раз-
говарали су са суграђанима на 
штандовима. Активисти Уније 
младих ГО СНС, и ове године, 
одржали су осмомартовски 
штанд. Активисти МО 2. окто-
бар уручили су гардеробу па-
цијентима СПБП „Др Славољуб 
Бакаловић“.

Министар Александар Мар-
тиновић посетио је Зајечар и 
састао се са градоначелником 
Бошком Ничићем и начелником 
Зајечарског округа Владаном 
Пауновићем. Обишао је зграду 
Градске управе, где ће бити ре-
конструисан кров, и уручио 20 
рачунара. Посетио је и Удру-
жење „Ромула“ у Гамзиграду, 
које се бави израдом сувени-
ра, као и радове на изградњи 
Визиторског центра на Феликс 

Ромулијани. Граду су одобре-
на средства за реконструкцију 
зграде Скупштине града. Одр-
жан је колегијум директора ЈП 
„Пошта Србије“ и састанак в.д. 
директора Поште Србије Зо-
рана Ђорђевића и градоначе-
лника Бошка Ничића. Државни 
секретар Дејан Антић уручио је 
63 борачке легитимације. По-
водом Дана жена, наши активи-
сти делили су цвеће суграђан-
кама.

АлЕКСАНДАР МАРТИНОВИЋ И БОшКО НИчИЋ
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СНС ПАНОРАМА
64. ћИћеВАц
изградња Вртића, 
ОбнОВа шкОле

У току је изградња новог вр-
тића, првог након 70 година, као 
и реконструкција Ош „Доситеј 
Обрадовић“. Младим брачним 
паровима на празник Младенаца 
уручени су симболични поклони. 
Поред студената, стипендирамо 
и младе таленте у области науке, 
културе, уметности и спорта. чла-
нови и симпатизери МО Појате 
уредили су просторије у овом мес-
ту за дружење.

65. НегОтИН
пријем за дОбитнике 
стипендија

Председник Општине Влади-
мир Величковић приредио је све-
чани пријем за ученике и студенте 
којима су додељене стипендије. 
Ове године, за 37 стипендија из 
општинског буџета обезбеђено је 
четири милиона динара. Ового-
дишње стипендије су увећане и 
износе 13.000 динара месечно за 
студенте и 6.000 динара месечно 
за средњошколце.

66. БечеЈ
ОбнОВа пречишћиВача 
Отпадних ВОда

Министарка Ирена Вујовић 
посетила је Бечеј и, у присуству 
председника Општине Вука Ра-
дојевића, потписала уговор за 
реконструкцију постројења за 
пречишћавање отпадних вода и 
изградњу канализационе мре-
же. Општина, у сарадњи са при-
вредницима, организовала је про-
славу Међународног дана жена, 
хуманитарног карактера, где су 
се сакупљала средства за лечење 
суграђанина Ивана Филипчева. 

Бечеј је био домаћин регионалног 
семинара ватерполо тренера и 
кампа за играче.

68. КУчеВО
садња дрВећа

Председник Општине Ненад 
Микић присуствовао је другој 
Конференцији о породици, где 
су се размењивала искуства кроз 
примере добре праксе популцио-
них мера у оквиру локалне само-
управе. Микић је отворио други 
Фестивал глумаца аматера у Куче-
ву и присуствовао вечери поезије 
у Народној библиотеци „Стеван 
Раичковић“. Такође, потписао је 
и уговор са извршним директо-
ром фестивала „Ритам Европе“ 
Давидом Макевићем за учешће 
кучевске деце на овом фестивалу. 
Обележили смо Међународни дан 
шума садњом нових садница др-
већа. Председник Микић и његови 
сарадници посетили су италијан-
ски град лониго, где су одржани 
Хомољски мотиви дијаспоре.

69. НОВИ БечеЈ
јОш један фабрички 
пОгОн

Представници Општине одр-
жали су састанак са представни-
цима америчке компаније „Екор 
Глобал“ у оквиру преговора за 
отварање новог погона овог 
инвеститора који производи 
еколошке панеле од биомасе. 
Креативни центар „Хертеленди 
- Бајић“ у Бочару отвара врата 
најпре за посету малишана из но-
вобечејске општине, након чега 
ће уследити летњи кампови, да 
би од јесени кренула са радом 
школа у природи. Александар 
Софић, покрајински секретар за 
регионални развој, међурегио-
налну сарадњу и локалну само-

управу, посетио је Нови Бечеј 
где је почела изградња дела 
саобраћајница у индустријској 
зони „Излаз“, заједно са пред-
седником Општине Сашом Мак-
симовићем и представницима 
Развојне агенције Војводине. 

71. пећИНцИ
награда за 
антидискриминацију

Министар Александар Марти-
новић уручио је Пећинцима уго-
вор о додели годишње награде 
за најбољу општину у Србији у 
области равноправности и ан-
тидискриминације. Примајући 
награду, председник Општине 
Синиша ђокић истакао је да је 
она важна јер се односи на ин-
клузију Рома, који су најбројнија 
мањинска национална заједница 
у пећиначкој општини.

72. КНИћ
улагање у мере 
пОпулациОне пОли-
тике

Министарка за бригу о по-
родици и демографију Дарија 
Кисић уручила је заменици 
председника Општине Тањи 
Николић Гавриловић уговор за 
одговорну популациону поли-
тику, захваљујући коме ће сви 
предшколци и основци до четвр-
тог разреда добити пакете са 
дидактичким материјалом и бес-
платне уџбенике. Такође, биће 
набављена и савремена опрема 
за педијaтрију Дома здравља: 
два стерилизатора, ЕКГ апарат, 
инхалатор, вагице и друга оп-
рема. Поводом Међународног 

дана жена, чланови ОО СНС, на 
челу са повереником Срећком 
Илићем, организовали су поделу 
ружа дамама на штанду.

73. шАБАц
санација депОније 
дудара

На трећој седници Скупшти-
не града, одборници су усвојили 
програме пословања свих јав-
них предузећа за 2024. годину. 
Међународни сајам пољопривре-
де у шапцу свечано је отворила 
министарка Јелена Танасковић. 
Министарка Ирена Вујовић рекла 
је да ће пре рока бити завршена 
санација и рекултивација несани-
тарне депоније „Дудара“, уз обалу 
реке Саве, на 500 метара од цен-
тра града и на само 100 метара од 
првих стамбених зграда. У Служ-
би радиологије Опште болнице у 
току је обука за рад на магнетној 
резонанци.

74. КЛАДОВО
преВенција нелегалнОг 
Одлагања Отпада

Поводом 25 година од почетка 
НАТО агресије на СР Југославију, 
председник Општине Саша Ни-
колић положио је венац у центру 
града. Општина и Министарство 
за заштиту животне средине пот-
писали су уговор о суфинанси-
рању превенције нелегалног одла-
гања отпада и његовог уклањања 
у 2024. години. Општина и Ми-
нистарство за бригу о породици и 
демографију потписали су уговор 
са суфинансирање санације обје-
кта Предшколске установе „Невен 
3“ у насељу Пемци.

70. НИш
радОВи на аерОдрОму
На годишњицу НАТО агре-

сије на Србију, у храму Светог 
Василија откривено је 19 плоча 
са именима 1.139 погинулих 
косовских јунака. Министар 
Горан Весић потисао је уго-
вор са кинеском компанијом 
„шандонг“ за изградњу торња 
и проширење писте на Нишком 
аеродрому. Град је награђен 
признањем  Министарства др-
жавне управе и локалне само-
управе за ефикасност Канцела-
рије за брзе одговоре. Градона-
челница Драгана Сотировски 
наставила је обилазак насеља 
и разговор са суграђанима: у 
насељу 9. мај где је почела ре-
конструкција улица и изградња 
цркве, у центру ГО Палилула 
где је направљен мини трг и у 
насељу Сточни трг где се на-
лази Ромски културни центар. 
Разговарала је са привредни-
цима који послују у кругу не-
кадашње ЕИ, чији ће комплекс 

Град ускоро почети да одржва. 
Завршава се изградња Буле-
вара Светог Пантелејмона и 
реконструкција пијаце у Ме-
дијани. Завршен је трг испред 
нишке тврђаве, а малу сцену 
Народног позоришта, коју су 
заједно радили Град и Ми-
нистарство културе, отворила 
је министарка Маја Гојковић. 
Симфонијском оркестру, први 
пут после 70 година, купљени 
су инструменти. Ниш је добио 
помоћ Министарства за бригу 
о деци за отварање још јед-
ног вртића, као и новац за ук-
лањање дивљих депонија. От-
ворена су нова паркинг места, 
од чије наплате новац иде По-
родилишту. Градоначелница 
Сотировски посетила је женски 
ФК „Машинац“ и договорила 
помоћ за уређење стадиона. 
Чланови свих ОО разговарали 
су са суграђанима на штандо-
вима.

67. КРАгУЈеВАц
асфалт, нОВи Вртић, рампа 
за инВалиде
На седници Скупштине града, 

за градоначелника Крагујевца 
изабран је Никола Дашић, као 
и чланови Градског већа. Екипе 
ЈКП „шумадија“ асфалтирале су 
улицу Стефана Здравковића у 
насељу Виногради, Густава Кр-
клеца и Недељка Чабриновића 
у МЗ Белошевац, Миленка Ву-
кадиновића у насељу Станову 
и Корабску улица у Грошници. 
У Крагујевцу је отворен први 
парк за кућне љубимце. Почела 
је изградња вртића у насељу Ер-
деч. Агенција за спречавање ко-
рупције отворила је прву од три 
подручне канцеларије. Крагује-
вац је један од 20 градова који 
ће, уз финансијску подршку ЕУ, 
у износу од пет милиона евра, 
преко програма ЕУ ПРО Плус, 

унапредити пословну инфра-
структру, услове за инвестиције 
и нова радна места. Крагујевац 
је добио 7,6 милиона динара од 
Министарства за бригу о поро-
дици и демографију за рекон-
струкцију и вртића „Црвенкапа“ 
ПУ Нада Наумовић. Министар-
ство за равномерни регионални 
развој финансирало је израду 
приступних рампи за инвалиде 
и пројекат ауто-мото картинг 
стазе. Амбасадор Мексика Кар-
лос Феликс отворио је изложбу 
у склопу братимљења градова 
Крагујевца и Гванахуата. По-
лагањем венаца, емитовањем 
филма и меморијалним скупом, 
обележено је четврт века од по-
четка НАТО агресије.

75. БАРАЈеВО
пОсета дамира зОбенице

Активисти ОО организовали су 
штандове поводом Међународног 
дана жена. члан Председништва 
СНС Дамир зобеница разговарао 
је са чланством. Организован је 

састанак у Вранићу са представ-
ницима ЈП Београдски водовод 
и канализација. широм Барајева 
организоване су акције уређења 
околине.

Активисти свих МО разговара-
ли су са суграђанима, а на штан-
довима придружили су им се и 
потпредседник ИО лука Петро-
вић, чланица Председништва СНС 
Јелена Танасковић, члан Главног 
одбора СНС Марко Кешељ и 
председник ОО Марко Кулић. 
Подељени су поклони поводом 
Међународног дана жена. Акти-
висти МО Милорад Медаковић 
сваке недеље чисте своје насеље, 

а активисткиње МО Кумодраж 
2 уредиле су плато испред Мз, 
поште и апотеке. Активисти МО 
Бели Поток засадили су саднице 
бора, које су обезбедили из соп-
ствених средстава. Такође, пово-
дом обележавања Светског дана 
шума, организовали су чишћење 
шуме на Авали и парка Карабунар. 
Отворен је вртић у зуцу. На Мит-
ровом брду почело је проширење 
паркинга.

79. гРОцКА
асфалтирање пута
Завршено је асфалтирање 

деонице пута између Бресто-
вика и Пудараца. На иниција-
тиву ГО Гроцка, ЈП „Путеви 

Београда“ започели су радове 
на нивелацији и преслагању 
гранитне коцке у улици Моше 
Пијаде.

78. ВОжДОВАц
акције уређења

Повереница Савета за со-
цијална питања ГО СНС Бео-
град Наташа Станисављевић 
разговарала је са представни-
цима Удружења Крајишника и 
породицама интерно расеље-
них лица. Прикупљене књиге 
дониране су школској библи-
отеци у Новом Медошевцу, а 
штафелај ликовном кабинету 
школе у Рудовцима. Све дона-
ције обезбеђене су из личних 
средстава чланова ОО. Ак-
тивисти Савета за екологију 
обележили су Мађународни 
дан река и шума чишћењем 
речног корита и садњом др-
већа. Организована је просла-
ва поводом Дана жена. Акти-
висти Савета за социјална пи-
тања посећивали су најстарије 
суграђане, а председница ОО 
Тијана Давидовац одржала 
је бројне пријеме грађана. Председник ГО 
Лазаревац Бојан Стевић обишао је радове 
на реконструкцији школе у Дудовици, при-

суствовао је отварању паркића „Дечја оаза“ 
и обишао је радове на чишћењу корита 
реке Турија. Настављена је подела колица 
за децу рођену у јесен 2023. године. У ули-

ци Дула Караклајића изграђен је паркинг 
за 35 возила. Асфалтиране су улице у МЗ: 
Горњи Град, Лукавица, Петка, шушњар, 
шопић и Бистрица.

77. ЛАзАРеВАц
акција садње дрВећа

76. ВРАчАР
пОсета пОрОдицама
Ч л а н и ц а 

Председништва 
СНС Татјана Ву-
кић посетила је 
породицу Вра-
нић, а проф. др 
Сања Радојевић 
шкодрић, пред-
седница Савета 
за здравство ОО 
СНС Врачар, по-
сетила је поро-
дице Станковић 
и Милановић. САНДРА РАДОЈЕВИЋ шКОДРИЋ И СУГРАђАНКЕ

ДРУЖЕЊЕ НА шТАНДОВИМА

ЈЕлЕНА ТАНАСКОВИЋ СА АКТИВИСТИМА
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80. пАЛИЛУЛА
дан жена у ОбнОВљенОм центру за културу

Чланови ОО СНС организовали 
су дружење за даме поводом Међу-
народног дана жена у обновљеном 
Центру за културу у Глогоњском Риту. 

Омладинци ОО посетили су самохра-
ну мајку Ирену Нешковић и породицу 
Величковић, која је недавно добила 
новог члана. Активисти МО Ковилово 

покосили су траву и уредили насеље, 
а омладина је помогла да се уклони 
дивља депонија и уреди простор око 
гробља.

85. САВСКИ ВеНАц
излети, пОзОриште, прегледи...

Општински функционери заса-
дили су дрвеће у насељу Стјепан 
Филиповић и код Музеја Југосла-
вије. Општина је организовала 
бесплатан излет на Тару за младе 
и бесплатно позориште за децу. У 
току је пријава за доделу ауто-се-
дишта за малишане. У сарадњи са 
Ветеринарским факултетом, орга-
низовани су бесплатни прегледи 
кућних љубимаца. завод за заш-
титу здравља радника Железнице 
Србије организовао је бесплатне 
пулмолошке прегледе. Реконстру-
исан је Дз Савски венац. У току је 
санација тротоара у Сарајевској 

улици. Председник Општине Ми-
лош Видовић сваке недеље раз-
говара са грађанима, а заједно са 
министарком Дубравком ђедовић 
обишао је домаћинства која су 
добила субвенције за замену сто-
ларије. Потпредседница Главног 
одбора СНС Ирена Вујовић по-
сетила је успешну студенткињу 
Медицинског факултета и ста-
рији брачни пар, као и активисте 
у свим МО. Одржана је трибина 
о имовинско-правним питањима. 
Наши функционери и активисти 
разговарали су са грађанима на 
штандовима.

88. чУКАРИцА
на кафи са кОмшијама
Активисти ОО 

свакодневно орга-
низују инфо пул-
тове и разговарају 
са суграђанима. 
Поводом Дана 
жена, чланови ОО 
СНС приредили су 
прославу за даме, 
којој је присуство-
вао и председник 
Српске напредне 
странке Милош 
Вучевић.

89. мЛАДеНОВАц
нОВи асфалт

Функционери Града и 
Општине посетили су преду-
зеће „Grand-ABM“, које произ-
води картонску и дрвену ам-
балажу. У току је асфалтирање 
државних деоница путева, 
бројних градских саобраћај-
ница и локалних путева, као 
и замена азбестне водоводне 
мреже у МЗ Селтерс. Пово-
дом Дана жена, организовано 
је дружење за даме и уручени 
су поклони чланицама Удру-

жења пензионера. Реализован 
је пројекат „Буди своја нај-
боља инвестиција“. Повереник 
ОО СНС Андрија Чупковић и 
председник Милош Петровић 
одржали су састанак са члан-
ством ОО и договорили план 
активности за наредни период, 
а састанку је присуствовао и 
члан Председништва СНС Лука 
Петровић. Чланица Председ-
ништва СНС Јелена Танасковић 
дружила се са омладином.

Потписани су уговори за суф-
инансирање енергетске санације 
породичних кућа и станова. У 
Ош „14. октобар“ у току је ре-
конструкција свечане сале, док 
је у Гимназији „Патријарх Пав-
ле“ постављен лифт за ученика 
са инвалидитетом. Дружење са 
грађанима организовано је сва-

ког викенда на више локација, а 
на штандовима су са пролазни-
цима разговарали потпредседник 
ИО СНС Бранко Маловић и други 
функционери. На Међународни 
дан жена, активисти су делили 
дамама цвеће и честитке, а посе-
тили су и нове чланове и лично им 
пожелели добродошлицу.

84. РАКОВИцА
дружење са грађанима

83. ОБРеНОВАц
пажња за суграђанке

У Мз звечка и Мз Стублине 
очишћен је и уређен простор око 

амбуланти, у сарадњи са саветима 
Мз и Домом здравља Обреновац.

86. СОпОт
дружење за пензиОнерке
Поводом Дана жена, у Клубу 

пензионера организовано је дру-
жење за најстарије суграђанке, 
а  председник ОО Живорад Ми-
лосављевић и активисти делили 
су дамама цвеће и поклоне. Осми 

март обележен је и организацијом 
свечаног ручка за здравствене 
раднике и свечаним доручком у 
просторијама ОО. Уређене су јав-
не површине око школе и цркве у 
Малом Пожаревцу.

82. НОВИ БеОгРАД
фарбање мОбилијара

87. СУРчИН
пОмОћ за интернО расељене

У току је реконструкција Улице 
братства и јединства. Општина је 
избеглим и интерно расељеним 
лицима доделила пакете са хра-
ном, а поводом Дана жена орга-

низовала је прославу и дружење 
за пензионере. Активисти и ом-
ладинци свакодневно обилазе су-
грађане и органузују штандове у 
свим насељима.

91. зВезДАРА
уређење дечјих игралишта

Активисти ОО СНС офар-
бали су мобилијар и клупе на 
дечјим игралиштима у улица-
ма: лазе Костића, Меше Сели-
мовића, Бајдиној и шејкиној. 

Активисти су посетили чланове 
слабијег материјалног статуса 
и уручили им пакете са намир-
ницама, обезбеђене из личних 
средстава.

92. земУН
пОдела „снс инфОрматОра”
Земунски напредњаци 

наставили су дружење са 
комшијама на пунктовима 

широм Земуна, уз поделу 
новог броја „СНС Информа-
тора“.

Организовано је дружење по-
водом Дана жена, а дамама се 
обратио председник ОО лука 
Петровић. Наши функционери 
и активисти труде се да свако-

дневно буду на услузи суграђа-
нима.  Председник ОО Петровић, 
потпредседник Душан Тојагић и 
секретар Радослав Марјановић 
разговарали су са грађанима.

81. СтАРИ гРАД
на услузи суграђанима

Активисти МО Савски кеј оф-
арбали су љуљашке и клацкали-
це, покосили траву и уредили 
дечје игралиште у Блоку 70, док 
су активисти МО Цептер спрове-

ли акцију чишћења у Блоку 30. 
Поводом Међународног дана 
жена, организована је подела 
цвећа и поклона на више лока-
ција.

ИРЕНА ВУЈОВИЋ У ПОСЕТИ СУГРАђАНИМА



на ЗдруЖеној тактичкој веЖБи с БојевиМ ГаЂањеМ „виХор 2024“, 
на којој је Било анГаЖовано више Хиљада ПриПадника војске срБије 

и више од 500 средстава наоруЖања и војне оПреМе
Посета Манастиру БлаГовештења Пресвете БоГородице

тоПао дочек За Председника срБије александра вучића и За Предеседника 
и ПреМијера срПске, Милорада додика и радована вишковића

на цереМонији отварања 25. сајМа Привреде
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